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Özlem SOYDAN

27 yıllık yalnızlık
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�ATB Başkanı Ali Çandır, “8 
ayın toplamında geçen yıla göre 
Antalya’da toplam ihracat için-
de tarımın payı yüzde 2 azala-

rak, yüzde 55 olmuştur. 
Sanayinin payı yüzde 

2 artarak yüzde 29 
olmuştur” dedi. 

2’de

yüzde 2 azalma Var 

T                                       RSE
KÖŞE

AKP’nin
kuşu ötüyor

İdris ÖZYOL sayfa 4’te
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bİtmesİ gerekİyordu
temelİ yenİ atılabİldİ
30 Aralık 2022’de sözleşmesi yapılan, 9 Ocak 2023’te yer teslimi gerçekleştirilen ve 500 
günde bitmesi planlanan Konyaaltı Devlet Hastanesi inşaatının temeli yeni atılabildi 

�Konyaaltı’nın ilk devlet 
hastanesi olma özelliği taşıya-
cak olan 150 yataklı Konyaaltı 
Devlet Hastanesi’nde inşaat 
çalışmaları soru işaretlerini de 
beraberinde getiriyor.

�SarıSu Mahallesi’nde inşaatına 
başlanan ve 833 milyon liraya 
ihale edilen hastanenin temel 
kazısı ve hafriyat işleri sürüyor. 
500 günde bitmesi planlanan 
hastanede temel yeni atıldı. 5’te

İnşaat yaVaş İlerlİyor temelİ yenİ atılabİldİ

500 günde 

tamamlanması 

planlanıyordu

İnşaat çalışma-
ları sırasında 
ağır tonajlı araç-
ların kullanımı-
na yasak olan 
37. Cadde’yi 
kullanmaları ne-
deniyle mahalle 
sakinleri ise is-
yan etti. 

�Yaz tatilini geçirmek için geldikleri 
Antalya’da 5 yıldızlı otele girişte va-
leye çalışır vaziyette teslim ettikleri 
aracı arızalı olarak teslim aldılar. 3’te

�TrAfik polisleri, ‘kask’ deneti-
mi yaptı. Denetime katılan Trafik 
Şube Müdürü idris kan, kask ta-
kan sürücülere teşekkür etti. 3’te

�EMlAkÇılAr Odası 
Başkanı ismail Çağlar, 
ilan portalında emlak 
danışmanlarının puan-
lanmasını eleştirdi. 4’te

�AlTın Portakal 
film festivali kap-
samında yer alan, 
film forum için 
başvurular baş-
ladı. Ortak yapım 
imkanlarını artır-
mayı, sinema sek-
törünün gelişimi-
ni desteklemeyi 
hedefleyen forum, 
7-9 Ekim tarihleri 
arasında gerçekle-
şecek. 5’te

�BüyükŞEhir Belediyesi 
tarafından, Manavgat’ta 
inşa edilen katı Atık 
Transfer istasyonu tam 
kapasite ile çalışarak hiz-
met vermeye devam edi-
yor. 6’da

güneşi gören 
denize koştu

mimarlardan 
kaleiçi çağrısı

�alanya’da yağışlı hava-
nın ardından ortaya çıkan 
güneşli havayı fırsat bilen 
yerli ve yabancı tatilciler 
soluğu plajlarda aldı. 6’da

�MiMARlAR Odası, Antal-
ya’nın tarihi ve turistik mer-
kezi Kaleiçi’ndeki doymuş 
yapıların sahiplerine çağrı 
ve uyarıda bulundu. 6’da

antalya
Film Forum 
başvuruları 

açıldı

tam kapasİte deVam!

çeVre kİrlİlİğİ 
engellenİyor

turizmcinin yüzü 
cumartesi güldü
�hEr cumartesi havalimanına 

100 binin üzerinde turist geldi-
ğini belirten recep yavuz, “Cu-
martesilere kilitlendik” dedi. 2’de

tarımın 
payı yüzde 55’e düştü

ATB Başkanı Ali Çandır, il 
ihracatının Ağustos ayında 
yüzde 10,4’lük artışla 176,2 

milyon dolar olduğunu, 
8 aylık toplam ihracatın 
1 milyar 441 milyon 

dolara yükseldiğini 
açıkladı

batı akdeniz ihracatı 
yüzleri güldürüyor

Batı Akdeniz’den
1 Ocak ila 31 Ağustos 

tarihleri arasındaki 
ihracatta geçen yılın 

aynı tarihlerine 
kıyasla yüzde 

1,42 artış 
gerçekleşti

�BAiB Başkanı Ümit 
Mirza Çavuşoğlu, 
“8 aylık dönemde 
bölge ihracatımız 
geçen yılın aynı dö-

nemine kıyasla 
bir nebze de 
olsa arttı” 
dedi. 2’de

çağlar’dan puanlama
sistemine tepki geldi

müdürden ‘kask’ 
takanlara teşekkür

otomobilde geldikleri 
otelden çekiciyle çıktılarİhracat arttı
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Taze haber radarda!
Neymiş efendim? An-

kara, yeni emeklilik 
sistemi için kolları 

sıvamış. Gerekçe, daha 
dengeli ve sürdürülebilir bir 
emeklilik sistemine duyulan 
ihtiyaçmış. Dolayısıyla da 
emeklilik sisteminde deği-
şiklik hazırlığı yapılıyormuş, 
haber sıcak. Merak edilenler 
ise taze, yeni emeklilik sis-
temi nasıl olacak, emeklilik 
yaşı yükselecek mi? Top-
lum olarak fikri takipteyiz 
elbette, zira konu milyonları 
ilgilendiriyor. Ne diyelim 
hayırlı uğurlu olsun.

***
Bu haberi yenice duyar, 

dinler olduk. Yani, emekli 
sistemine dair gündeme 
gelen düzenlemeyi. Ankara, 
yeni emeklilik sisteminde 
belirtilen başlıklara dikkat 
çekiyor ve de hem prim mik-
tarı ile yaşı, hem de ödenen 
süreyi esas alacak şekilde bir 
düzenlemenin olabileceği 
sinyalini veriyor. Peki, yeni 
emeklilik sistemi nasıl ola-
cak? Öyle ya, yeni sisteme 
dair gelişmeler milyonlarca 
çalışanın radarında. Neyse 
lafı döndürüp dolaştırmaya-
lım, yeni emeklilik siste-
minde gelişmiş ülkelerdeki 
uygulama esas alınabilirmiş. 
Bu anlamda da bazı başlık-
lar öne çıkıyormuş. Ödenen 
prim miktarı ve süresi ile 
tabii ki yaş meselesi. Gel-
dik mi zurnanın zırt dediği 
yere! Hani yılsonu itibariyle 
emekli yaşının arttırılması 
konusunda bir çalışma ol-
duğu söyleniyordu ya… Ve 
yapılan çalışmaya göre de 
58-60 olan emeklilik yaşının 

60-65’e yükseltileceği iddia 
ediliyordu. Örnek olarak da 
Avrupa’nın gelişmiş ülkeleri 
emsal gösteriliyordu. Avrupa 
ülkelerinde emeklilik yaşı 
65-67, hatta kimi ülkelerde 
70 yaşına kadar emeklilik 
yaş durumunun var olduğu 
belirtiliyor ve dünya ortala-
ması dikkate alınmıyordu ya 
işte o mesele.

***
Neyse lafı fazla kurcala-

mayalım. Ankara, hem prim 
miktarının ve yaşın, hem de 
ödenen sürenin esas alına-
cağı şekilde daha dengeli ve 
sürdürülebilir bir emeklilik 
siteminin getirilmesi üze-
rinde çalışıyormuş. Özetle 
emeklilik sistemi değişebilir-
miş. Sizce değişir mi?

***
Gelelim 7’den 70’e, 

emeklisinden memuruna 
herkesi etkileyen Ağustos 
ayı enflasyon rakamlarına. 
Açıklandı, TÜİK 51,97, 
ENAG 90.35 dedi. Bu da 
taze bir haber! Gelin görün 
ki rakamlar yine birbirinden 
uzak kaldı. Eğitim enflas-
yonu ise yine TÜİK’e göre 
yıllık bazda yüzde 120,81 
olmuş. En yüksek artış dedik 
ve başa sardık. TÜİK’e göre 
tüketici fiyat endeksi TÜFE 
yıllık yüzde 51,97, aylık 
yüzde 2,47 artmış. Enflas-
yon böylece, Ağustos’ta baz 
etkisiyle gerilemiş. Aman 
çok şükür! Aslına bakarsa-
nız herkes kendi cebindeki 
TÜİK ile dolaşıyor. Ekonomi 
yönetimi ise dezenflasyon 
sürecine girildiğini açıklıyor-
muş. Evet bir şey mi dediniz 
sayın yönetim?

HAYATA GÜLÜMSE

AnTALyA Tarım Konseyi Başkanı da 
olan ATB Başkanı Ali Çandır, ağustos ayı 
sonu itibarıyla Antalya’nın il ihracatı ve-
rilerini ve tarım sektörünün ihracatta-
ki paylarına ilişkin detayları açıkladı. An-
talya’nın il olarak ağustos ayı ihracatının 
geçen yıla göre yüzde 10,4 artarak 176,2 
milyon dolara ulaştığını belirten Çandır, 
ağustos ayında tarım sektörünün 85,8 mil-
yon dolarla toplam ihracatın yüz-
de 49’unu oluşturduğunu söyledi. 
Çandır, “Ağustos ayında yaş mey-
ve sebze ihracatı yüzde 18,8 artış-
la 43,2 milyon dolar, süs bitkile-
ri ve mamulleri ihracatı ise yüzde 
13,9 azalışla 2,7 milyon dolar oldu” 
dedi.

SEKİZ AYLIK REKOR

Antalya’nın 8 aylık 
ihracatının ise geçen 

yıla göre yüzde 2,6 artarak 1 milyar 441 
milyon dolara ulaştığını açıklayan Çandır, 
8 aylık ihracatta 788 milyon dolarla tarım 
sektörünün toplam ihracatın yüzde 55’ini 
oluşturduğunu dile getirdi. Tarım sektö-
rü içerisindeki sektörlere ilişkin bilgiler de 
veren Çandır, “Antalya’nın son 8 aylık yaş 
meyve sebze ihracatı yüzde 8,2 azalışla 
439,3 milyon dolar, süs bitkileri ve mamul-

leri ihracatı yüzde 2,2 artışla 45 mil-
yon dolar oldu. Emek veren üretici, 
tüccar ve ihracatçımıza teşekkür 
ediyorum” dedi.

TARIM SEKTÖRÜ İHRACATI 
KÜÇÜLDÜ

Antalya ihracatın-
da her yıl açık ara 

farkla ilk sırada 
olan tarım 

sektörün-

de bu yılın 8 aylık verilerindeki küçülme-
ye de dikkati çeken Çandır, şu verileri pay-
laştı: “8 aylık dönemde yaş meyve sebze 
ihracatı Türkiye’de yüzde 4,3 büyürken, 
Antalya’da 8,2 küçüldü. Süs bitkileri ve 
mamulleri ihracatı Türkiye’de yüzde 1,9 
küçülürken, Antalya’da yüzde 2,2 büyüdü. 
Toplam tarım ve gıda ihracatı Türkiye’de 
yüzde 4,5 büyürken, Antalya’da yüzde 1,6 
küçüldü. Sanayi ihracatı Türkiye’de yüz-
de 2,1 büyürken, Antalya’da yüzde 7,1 bü-
yüdü. Maden ihracatı Türkiye’de yüzde 4,4 
büyürken, Antalya’da yüzde 10,2 büyüdü. 
Toplam ihracat Türkiye’de ve Antalya’da 
yüzde 2,6 büyümüştür. 2024 yılının 8 ayı 
toplamında geçen yıla göre Antalya’da 
toplam ihracat içinde tarımın payı yüzde 
2 azalarak, yüzde 55 olmuştur. Sanayinin 
payı yüzde 2 artarak yüzde 29 olmuştur. 
Madenciliğin payı yüzde 1 artarak yüzde 
16 olmuştur.” DHA

TURİzM kenti Antalya, her 
yıl milyonlarca tatilciye 
ev sahipliği yapıyor. Ken-
te hava yoluyla gelen ta-

tilciler, 5 yıldızlı otellerde deniz, 
kum ve güneşin tadını çıkarıyor. 
Bu yıl Antalya, 17 milyon turist 
sayısı ile rekor hedefliyor. Bu yıl 
büyük bir tur operatörünün ba-
tışı, Avrupa Futbol Şampiyona-
sı ve Paris Olimpiyatları, ekono-
mik sorunlar, Ukrayna-Rusya ile 
İsrail-Filistin savaşları gibi bir-
çok soruna rağmen Antalya’da, 
ağustos sonu itibarıyla turizmde 
rekor yıl olan 2023’ün üzerinde 
turist sayılarına ulaşıldı.

Antalya’ya ağustos ayında ge-
len ziyaretçi sayısı, geçen yı-
lın aynı dönemine göre yüzde 
2,65 artışla 2 milyon 673 bin 736 
oldu. Kente 2024 yılının 8 ayında 
gelen turist sayısı ise geçen yı-
lın aynı dönemine göre yüzde 
8,28 artarak, 11 milyon 731 
bin 937 oldu.

‘TURİSTLER OTEL 
DIŞINA ÇIKAMIYOR’

Turizmciler, kente ge-
len turist sayısının 
artış yaşandığı 
günün cumar-
tesi olduğuna 

dikkati çekti. Cumartesi günleri-
ni heyecanla beklediklerini belir-
ten Antalya Kent Konseyi Turizm 
Çalışma Grubu Başkanı Recep 

yavuz, “Turizmcileri heyecan-
landıran gün artık cumar-
tesiler oldu. Her cumarte-
si hem gelen turist sayısı 
hem de uçak seferlerinde 
artış görüyoruz. Bu sezon 

artık cumartesilerde 
100 bin turiste ki-

litlendik. Bu du-
rum elbette biz-
leri mutlu ediyor; 

ama bu turistler nerelerde? Otel-
lerde konaklıyor. Otel dışına çı-
kamıyor. Turistleri otel dışına çı-
karıp, kent içinde hareketlilik 
sağlayacak çalışmalara da ihti-
yaç var” dedi.

EN ÇOK RUSLAR İLE 
ALMANLAR GELDİ

Diğer yandan 10 Ağustos Cu-
martesi günü Antalya Havali-
manı verilerine göre; 44 ülkeden 
503 uçak seferi ve toplamda 100 
bin 265 yolcu geldi. Rusya’nın 21 
bin 65 yolcu ile liste başı olduğu 

cumartesi gününde Almanya, 20 
bin 633 yolcu ile ikinci oldu. Al-
manya’yı Polonya 12 bin 822 yol-
cuyla takip etti. 

24 Ağustos Cumartesi günü, 
yine 100 binin üzerinde turistin 
geldiği gün oldu. Almanya’dan 
115 uçak seferiyle 22 bin 570 yol-
cunun geldiği kentte Rusya’dan 
96 seferle 21 bin 480 yolcu iniş 
yaptı. Polonya 12 binden fazla 
yolcu ile yine 3’üncü ülke olarak 
listede yer aldı. 24 Ağustos’ta 44 
ülkeden toplamda 100 bin 844 
yolcu Antalya’ya geldi. DHA

AnTALyA’nın önemli sanayi, 
bölgelerinden Akdeniz Sanayi Si-
tesi, hızla büyüyor. Akdeniz Böl-
gesinin en büyük sanayi, sitele-
rinden biri olan Akdeniz Sanayi 
Kooperatifi, piyasanın ihtiyaç 
ve beklentilerine göre 208 dük-
kandan oluşan yeni bir merke-
zi hayata geçiriyor. Mayıs ayın-
da Antalya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Muhittin Böcek’in ka-
tılımıyla temeli atılan Akdeniz 
Modern Sanayi Sitesi’nin dük-
kanları hızla yükseliyor. Kepez 
Belediye Başkanı Mesut Koca-
göz, Kepez’e yeni iş alanları ve 
aynı zamanda binlerce kişiye is-
tihdam kapılarını açacak olan 
Akdeniz Modern Sanayi Sitesi’ni 
ziyaret etti. Başkan Kocagöz, in-
şaat alanını gezmeden önce, Ak-
deniz Sanayi Sitesi Kooperatifi 
yönetimiyle bir araya geldi. 

Başkan Kocagöz, 31 Mart yerel 
seçimlerindeki desteklerinden 
dolayı Akdeniz Sanayi Sitesi es-
nafına teşekkür etti. Başkan Ko-
cagöz, “Emin olun bu seçimi iyi 
insanlar kazandı. Kepez gibi bir 
yerde, 30 yıldır hiçbir sol parti-
nin almadığı bir yerde seçimi ka-
zandık. Hepiniz bu konuda des-
tek oldunuz. Oy vermeyenler de 
önümüzdeki seçimlerde, yaptığı-
mız hizmetleri görerek bizlere oy 
vereceklerdir. Hizmet ve samimi-
yet çok önemli. Benim tek dile-

ğim bize inananların, güvenen-
lerin başlarını öne eğdirmemek” 
diye konuştu.

Akdeniz Sanayi Sitesi’nde çok 
emekleri olduğunu, yapılanlar-
dan her zaman çok daha iyisi-
ni yapmak istediklerine değinen 
Başkan Kocagöz, “Benden ön-
ceki dönem onu yaptı diye, onu 
yok etmek istemem. Bu Türki-
ye’deki siyasette bir hastalıktır. 
Kepez’de de öyle olmuştur. Ör-
neğin Mısır Çarşısını, Tek Sarnıç 
Parkını biz yaptık, bakın ne hale 
geldi. Bundan önceki güzel yapı-
lan hizmetleri biz alkışlayacağız. 
Kötü olanları düzelteceğiz. Bunu 
tek başımıza yapmayacağız. Be-
nim sizden ricam Kepez’e hepi-
niz bir belediye başkanı gibi ba-
kın. yolda kaldırım bozulmuş, su 
basmış, işgal var. Benim asla kib-
rim, egom yoktur. yanlışları ve 
eksiklerimi söyleyene teşekkür 
ederim ve onu düzeltirim” diye 
konuştu.

Akdeniz Sanayi Sitesi esna-
fının her zaman yanında oldu-
ğunu belirten Başkan Kocagöz, 
“Esnaf demek bizim baş tacımız 
demektir. Her şeyin en doğrusu-
nu, en iyisini yapmak için bura-
dayız. Ben demeyeceğiz, biz diye-
ceğiz. Halkın başkanı olarak yola 
çıktık. Her şey şeffaf olacak. Ba-
şınız öne eğilmeyecek” diye ko-
nuştu.  DHA

Turizmcinin yüzü 
cumarTesi güldü
Bu yıl 17 milyon turist hedefleyen Antalya’da turizmcileri sevindiren gün, cumartesiler 
oldu. Her cumartesi Antalya Havalimanı’na 100 binin üzerinde turist geldiğini belirten 

Recep Yavuz, “Bu sezon artık cumartesilerde 100 bin turiste kilitlendik” dedi

Modern sanayi
sitesi için çalışma

Kepez Belediye Başkanı Mesut Kocagöz, Akdeniz 
Modern Sanayi Sitesi’nin birinci etap çalışmalarını 

yerinde inceledi. Akdeniz Sanayi Sitesi esnafının her 
zaman yanında olduğunu belirten Başkan Kocagöz, 

“Esnaf demek bizim baş tacımız demektir” dedi

İhracat arttı, tarıMın 
payı yüzde 55’e düştü

Antalya Ticaret Borsası (ATB) Başkanı Ali Çandır, Antalya’nın il ihracatının 
ağustos ayında yüzde 10,4’lük artışla 176,2 milyon dolar olduğunu, 8 aylık toplam 

ihracatın yüzde 2,6’lık artışla 1 milyar 441 milyon dolara yükseldiğini açıkladı

BATı Akdeniz İhracatçılar Birliği 

(BAİB) Başkanı Ümit Mirza Çavuşoğlu, 

ihracat rakamlarını paylaştı. Buna göre, 

Antalya, Burdur ve ısparta illerini kap-

sayan Batı Akdeniz’den 1 Ocak 

2024 ila 31 Ağustos 2024 tarihleri 

arasında geçen yılın aynı tarih-

lerine kıyasla yüzde 1,42 oranın-

da artışla 1 milyar 765 milyon 

224 bin 904 dolar ihracat 
gerçekleşirken, sadece 
Ağustos ayında gerçek-
leşen ihracat ise geçen 
yılın ağustos ayına 
kıyasla yüzde 4,42 

oranında artışla 204 milyon 633 bin 267 

dolar oldu. Ağustos ayında en fazla ihra-

catı doğaltaş ağırlıklı maden ve metaller 

sektörü gerçekleştirirken, 8 aylık dönem-

de en fazla ihracatı yaş meyve sebze 

sektörü gerçekleştirdi. Ağustos ayın-

da en fazla ihracat Çin’e 8 aylık dö-

nemde ise Almanya’ya gerçekleşti.

Batı Akdeniz İhracatçılar Birli-

ği (BAİB) Başkanı Ümit Mirza 

Çavuşoğlu, “Geride kalan 
8 aylık dönemde bölge 
ihracatımız geçen yılın 

aynı dönemine kıyas-
la bir nebze de olsa ih-

racatını artırmayı başardı. Bölge ihraca-

tının daha da artmasının önünde yakın 

coğrafyamızdaki savaşlar, siyasi anlaş-

mazlıklar ve maliyetlerin yüksekliği 

oldu. Bölgemiz ürünlerinin Uzak Doğu 

ve Avrupa ülkelerine göre pahalı olması 

daha fazla ihracat yapmamızı engelledi. 

Antalya, Burdur ve ısparta’dan daha faz-

la ihracat gerçekleştirebilmek için çev-

remizdeki siyasi anlaşmazlıkların, sa-

vaşların, çatışmaların sona ermesini ve 

ülkemizdeki ekonomik tablonun iyileş-

mesini diliyoruz. BAİB yönetim Kuru-

lu olarak ihracatımızı artırmak için çalış-

malarımızı sürdüreceğiz” dedi. İHA

Batı akdeniz ihracatı  
rekorlar kırıyor

Batı Akdeniz’den 1 Ocak 2024 ila 31 

Ağustos 2024 tarihleri arasında geçen 

yılın aynı tarihlerine kıyasla yüzde 1,42 

oranında artışla 1 milyar 765 milyon 

224 bin 904 dolar ihracat gerçekleşti
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ANTALYA’NıN Manavgat ilçesi Hasan Fehmi Bozte-
pe Caddesi üzerinde meydana gelen trafik kazasında 
seyir halindeki Yavuz Senekçi’nin kullandığı motosiklet 
Sorgun Bulvarından çıkmakta olan Mehmet Yılmaz’ın 
kullandığı otomobille çarpıştı. Kazada motosiklette yolcu 
olarak bulunan Çilek Senekçi yaralandı.  İHA

Motosiklet ile araba çarpıştı

AntAlyA’dA Trafik Denetleme Şube 
Müdürlüğü’ne bağlı ekipler, Konyaal-
tı ilçesinde bulunan Akdeniz Bulvarı 
üzerinde motosikletlilere ‘kask’ deneti-
mi yaptı. Birçok motosiklet sürücüsü-
nü durduran ekipler, kask takmayan 
sürücülere ve yolculara ceza uyguladı. 
Denetimlere, Trafik Şube Müdürü İdris 
Kan da katıldı. Müdür Kan, sürücüle-
rin sıklıkla kask taktıklarını ancak mo-
tosikletteki yolcuların kask takmadığı-
na değindi.

Ekipler, kendisi kask takan fakat eşi 

ve çocuğu kask takmayan bir vatan-
daşı da durdurdu. Trafik Şube Müdü-
rü İdris Kan, vatandaşa “Eşinize kask 
takmanız lazım, kask hayat kurtarı-
yor biliyorsunuz. Allah göstermesin bir 
kaza olsa, darbe alır. Aslında hanıme-
fendi taksa, siz takmasanız daha iyiy-
di. Eşinizin, çocuğunuzun canını düşü-
nün. O zaman vicdan azabı duyarsınız. 
‘Onlara kask taktırmadım, ben kask 
taktım’ diye. Siz muhtemelen ceza ye-
memek için kask taktınız. Hanımefendi 
ve çocuğa taktırmadınız” dedi. 

Vatandaş ise müdüre eşini acil ola-
rak işten aldığını, aslında kaskları ol-
duğunu ifade etti. Ekipler tarafından 
denetimlerde durdurulan motosiklet-
li grubun hepsinin kaskı olduğunu gö-
ren Müdür Kan, “Hem sürücü kask ta-
kıyor, hem yolcu. Kaskı umarım ceza 
yememek için takmıyorsunuz. Ken-
di güvenliğiniz için takın. Bakın yol-
cu da takıyor. Sizlere bu konuda teşek-
kür ediyoruz. Özellikle yolcuların kask 
takmasına dikkat ediyoruz. Antalya’da 
yüzde 90 oranında sürücülerin kask 

takma oranı var ama yolcuların tak-
ma oranı az. Kendi canını düşünmek 
için takmak gerekiyor, kazalarda den-
ge kaybında kafanın vurması ölümle-
re sebebiyet verebiliyor. O yüzden kask 
her zaman can kurtarıyor. Şu an iste-
diğimiz seviyede değil, yolcuların kask 
takması. Bunu denetimlerimizle, cezai 
işlemlerle artıracağız” diye konuştu.

Geç saatlere kadar devam eden de-
netimlerde, yaklaşık 60 motosikletli-
ye ‘kask’ takmamaktan 690’ar lira para 
cezası kesildi. dHa

Otelde valeye teslim ettikleri 
otomobillerini hasarlı şekilde 
teslim aldılar. İlginç olay, An-
talya’nın Serik ilçesi Belek Tu-

rizm Bölgesi’nde bulunan 5 yıldızlı bir 
otelde meydana geldi. İddiaya göre, 
Büşra-Mehmet Günay çifti çocukları ile 
birlikte yaz tatilini geçirmek üzere An-
talya’da bir otele yerleşti. Otele giriş-
leri sırasında kullandıkları 16 NS 164 
plakalı otomobili ve anahtarını otel gö-
revlisine teslim eden aile kendileri için 
ayrılan odaya geçti. Her şey dahil kon-
septinde olan otelde konakladıkları 4 
günlük tatilleri süresince otelden ayrıl-
madıklarını belirten Büşra Günay, otel-
den ayrılacakları gün ise hayatlarının 
şokunu yaşadıklarını belirtti.

araÇ mOTOruNda HaSar ÇIKTI

Memleketleri Bursa’dan yola çıkar-
ken bakımlarını yaptırdıkları ve çalışır 
vaziyette otel görevlisine teslim ettik-
leri araçlarının çalışmadığını öğrenen 
aileye ilk olarak akünün boşalmış ola-
bileceği söylendi. Sorunun aküde ol-
madığının tespit edilmesinin ardından 
otel görevlileri otomobili tamirciye gö-
türmeleri gerektiğini belirtti. 4 günlük 
tatilleri süresince anahtarı otel görev-
lilerinde olan araçlarını kimin kullan-
dığı veya park ettiği konusunda bilgi 
alamayan aile otel yetkililerinin ilgi-
siz tavırlarından rahatsız oldu. Tatilleri 
bitmesine rağmen iki gün daha aracın 
onarımı için Antalya’da kalmak zorun-
da kaldılar. Gecikme nedeniyle Günay 
çifti işyerleri ile de sorun yaşadı.

Çekici ile aracı götürdükleri tamirci-
nin aracın zorlandığı ve motorda bü-
yük hasar meydana geldiği, V kayışı, 
Triger Kayışını koparttığı ve kasna-
ğın yamulduğu belirtildi. Aracın mo-
torunun inmesi gerektiği belirtilen 
Günay ailesi otomobille geldikleri An-
talya’dan Bursa’ya otobüsle dönmek 
zorunda kaldı. Antalya’da 45 gün ta-
mirde kalan araç için 96 bin TL mas-
raf çıktı. Çekici, konaklama ve otobüs 
biletleri ile birlikte masraflarının 100 
bin TL’yi aştığını belirten Büşra Günay, 

“Aracımızın tamiri tam 45 gün sürdü. 
Biz 45 gün araçsız kaldık. Antalya’ya 
aracımızı almaya gittiğimizde otel yet-
kilileri ile de görüşmek istedik. Ancak 
sorumluluk kabul etmediklerini belirt-
tiler” dedi.

MADDİ VE MANEVİ                
MAĞDURİYET YAŞADIK

Ailecek güzel bir yaz tatili geçirmek 
için geldikleri Antalya’da otel çalışan-
larının sorumsuzluğu ve yetkililerin il-
gisizliği nedeniyle maddi ve manevi 

olarak mağduriyet yaşadıklarını dile 
getiren Günay, “Titanic Deluxe Golf Be-
lek Otel’de tatilimizi geçirirken aracı-
mızın kim tarafından kullanıldığı belli 
değil. Olayda otel sorumluluk almadı. 
Önümüzdeki sene kendilerini tercih et-
memiz durumunda bir üst basamak 
oda vererek yardımcı olabileceklerini 
söylediler. Biz yasal haklarımızı kullan-
mayı düşünüyoruz. Adli tatil bittiğinde 
yasal hakkımızı kullanarak otele dava 
açmayı planlıyoruz” ifadelerini kullan-
dı. İHA

KEpEz’DE mey-
dana gelen tra-
fik kazasında vi-
rajda yan yatan 
araçta bulunan iki 
kişi hafif yaralan-
dı. Yaralıların yar-
dımına o sırada 
bölgeden geçmek-
te olan polis ekibi 
yetişti. Kaza, 15.00 
sıralarında Antal-
ya’nın Kepez ilçesi Varsak Karşıyaka Mahal-
lesi Hamza Taş Caddesi üzerinde meydana 
geldi. Kirişçiler Mahallesi istikametinden şe-
hir merkezine doğru seyir halindeki 07 AB 
820 plakalı otomobil sürücüsünün direksi-
yon hakimiyetini kaybetmesi sonucu otomo-
bil yan yattı. Araçtan kendi imkanlarıyla çı-
kan ismi öğrenilemeyen sürücü ve yanında 

bulunan yolcu-
nun yardımı-
na o sırada tesa-
düfen bölgeden 
geçmekte olan 
Kepez İlçe Emni-
yet Müdürlüğü-
ne bağlı devriye 
polis ekibi yetiş-
ti. İhbarla kaza 
yerine 112 Acil 
Sağlık ekibi sevk 

edilirken bu sırada aniden bastıran şiddetli 
yağmurdan yaralıları korumak amacıyla po-
lis ekipleri iki kişiyi ekip otosuna aldı. Kısa 
sürede olay yerine gelen 112 Acil Sağlık ekip-
lerinin ilk müdahalesinin ardından kazayı 
küçük sıyrıklarla atlatan ve sağlık durumları-
nın iyi olduğu öğrenilen iki yaralı ambulans-
la hastaneye kaldırıldı.  İHA

OtOmObilde geldikleri 
Otelden çekiciyle çıktılar
Yaz tatilini geçirmek için geldikleri Antalya’da 5 yıldızlı otele girişte valeye çalışır vaziyette teslim ettikleri 

aracı arızalı olarak teslim aldılar. 45 gün sanayide yatan otomobilin 100 bin TL civarında masrafı çıktı. 
Otel yöneticileri ise yaşanan olaydan sorumluluk kabul etmeyerek yemek ısmarlama teklifinde bulundu

SErİK’TE otobüs terminaline gitmek 
için yolun karşısına geçmek isteyen ya-
yaya otomobil çarptı. Yaya çarpmanın 
etkisiyle metrelerce havada savrulduk-
tan sonra yere düştü. Kaza anı güvenlik 
kamerası tarafından anbean kaydedildi.

Kaza, Belek turizm merkezi yolu üzeri 
otogar kavşağında akşam saat 23.30 sı-
ralarında meydana geldi. Evren Yavuz 
isimli yayaya, otobüs terminaline git-
mek için yolun karşısına geçmek istediği 
sırada G.B.Y.’nin kullandığı otomobil hız-
lı bir şekilde gelerek çarptı. Kaza sonrası 
ihbar üzerine olay yerine sağlık ve polis 
ekipleri sevk edildi.

Yaralanan Evren Yavuz yapılan ilk mü-
dahalenin ardından hastaneye kaldırı-
lırken durumunun ağır olduğu öğrenil-
di. Kazaya karışan otomobil sürücüsü 
G.B.Y., ifadesi alınmak üzere polis mer-
kezine götürüldü. Kazayla ilgili inceleme 
başlatıldı. Öte yandan kaza anı güvenlik 
kamerası tarafından saniye saniye kay-
dedildi. Görüntülerde, Yavuz’un yolun 
karşısına geçeceği sırada sağından gelen 
arabadan sakındığı, ardından yoluna de-
vam ettiği sırada solundan gelen otomo-
bilin hızla çarpmasıyla metrelerce hava-
ya uçması yer aldı.   İHA

Otomobil çarptı 
havaya savruldu

MAnAvgAt’tA jandarmanın gerçek-
leştirdiği operasyonda, çok sayıda elekt-
ronik sigara, bandrolsüz puro ve sigara, 
ısıtılmış tütün mamulü ile bir miktar ka-
çak tütün ele geçirildi. Antalya İl Jandar-
ma Komutanlığı KOM Şube Müdürlüğü 
ve Manavgat İlçe Jandarma Komutanlı-
ğı ekiplerince Manavgat ilçesinde Kaçak-
çılık ile mücadele kapsamında; M.A ve 
S.A isimli şahıslara ait bir işletmede tü-
tün mamulü, elektronik sigara ve güm-
rük kaçağı elektronik eşya satıldığı tespit 
edildi. Manavgat Cumhuriyet Başsavcılı-
ğı talimatıyla gerçekleştirilen operasyon 
ve aramalar sonucunda; 290 adet elekt-
ronik sigara, 850 adet bandrolsüz puro 
ve sigara, 228 adet ısıtılmış tütün mamu-
lü ve 180 paket bandrolsüz tütün ele ge-
çirildi.  İHA

Kaçak tütün ve 
sigara operasyonu

müdürden ‘kask’ 
takanlara teşekkür
Trafik polisleri, kalabalığın yoğun olduğu 

bölgelerde motosiklet sürücülerine 
ve yolcularına ‘kask’ denetimi yaptı. 

Denetime katılan Trafik Şube Müdürü İdris 
Kan, kask takan sürücülere teşekkür etti

Vİrajı alaMayan 
OtOMObİl yan yattı

‘DUR’ tabelasını dikkate al-
mayarak kavşak sistemine sü-
ratli giren motosiklet, otomo-
bile çarptı. Kazada motosiklet 
sürücüsü yaralandı. Güvenlik 
kamerasına saniye saniyesine 
yansıyan kazada, otomobile 
hızla çarpan motosiklet ve 
motosiklet sürücüsünün ayrı 
yerlere fırladığı gözlendi. 
Kaza, Antalya’nın Manavgat 
ilçesi Aşağı Hisar Mahallesi 
Mithatpaşa Caddesi üzerinde 
meydana geldi. Demokrasi 
Bulvarı istikametinden Hisar 
Caddesi istikametine gitmek-
te olan Murat Can U.’nun 

kullandığı 07 AYK 493 plakalı 
motosiklet, Antalya Caddesi 
istikametine seyir halindeki 
Zülal B.’nin kullandığı KA EZ 
6138 yabancı plakalı otomo-
bille çarpıştı.

Kaza anı ise bir iş yerinin 
güvenlik kamerası tarafından 
saniye saniye kaydedildi. 
Görüntülerde hızla gelen 
motosikletin dur tabelasını 
dikkate almayarak yoluna de-
vam eden otomobile çarptığı, 
çarpmanın şiddetiyle moto-
siklet ve motosiklet sürücü-
sünün ayrı yerlere fırladığı 
görüldü.  İHA

Dur 
tabelasını 

dikkate 
almadı
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Yurttan
kısa kısa

Kiralık araçlarda 
tam kasko oyunu

TÜKETİCİLER Birliği Genel Başkanı 
Mahmut Şahin, araç kiralama şirketle-
rinin ful kasko kalemi ile kazanç sağla-
dığını ve mağduriyetlerin doğduğunu 
söyleyerek, “Araç kiralarken asla dijital 
sözleşme imzalanmamalı. Karşı taraf 
bunu kasıtlı yapıyor, tasarlayarak 
yapıyor. Kar edecek, biz böyle bir taah-
hüt vermedik diyecekler. Poliçesinde 
de zaten kaskolu değil araba” dedi.

Propaganda filmi 
Bursa’da gerçek oldu

KEMAL Sunal’ın Propaganda filmi 
Bursa’da gerçek oldu. Bursa’da da 
husumetli iki arsa sahibi aile, sokağı tel 
örgü ile ikiye ayırdı. Yolu yarı yarıya pay 
eden arsa sahipleri, ortadan tel örgü çe-
kerek birbirlerine giriş ve çıkışları yasak-
ladı. Diğer tapu sahibi bunun mümkün 
olmadığını söylemesinin üzerine yolu 
ayıran zincir çekilirken sokakta dükkanı 
bulunan esnaf ise çözüm istedi.

Miray’ı öldüren 
öğretmen tutuklandı

ORDU’DA 1’inci sınıf öğrencisi Miray 
Arslan’a (7) uyum haftası kapsamında 
geldiği okulun bahçesinde otomobiliyle 
çarpıp ölümüne neden öğretmen Banu 
Kaya, tutuklandı. Kazanın ardından gö-
zaltına altına öğretmen Banu Kaya’nın 
emniyetteki işlemleri tamamlandı. Dün 
adliyeye sevk edilen Banu Kaya, çıkarıl-
dığı hâkimlik tarafından tutuklandı.

Ermeni doktorun 
ihaneti unutulmadı

SİVAS’IN Hafik ilçesine bağlı Çınarlı 
köyünde, 1915 yılında Ermeni asıllı 
doktorun iğne ile zehir enjekte ederek 
şehit ettiği 40 Türk askeri, şehitlikte 
dualara anıldı. Ermeni doktorun 
askerlere zehirli iğne yapması sonucu 
40 asker şehit oldu. Askerlerin kabir-
lerinin olduğu bölgeye ise şehitlik 
yapıldı. Köy sakinleri düzenli olarak 
şehitliğin bakımını yaparak şehitleri 
yalnız bırakmıyor.

Milyonluk kaçak 
ilaçlara operasyon

İSTANBUL’DA ilaç kaçakçılarına 

yönelik düzenlenen operasyonda 

piyasa değeri yaklaşık 150 milyon 

lira olan toplam 72 bin 761 kutu 

kaçak ilaç ele geçirildi. Türkiye’ye 

girişi ve satışı yasak olan ilaçları 

tedarik ederek piyasaya sürecek-

leri tespit edilen şahısların, kaçak 

ürünleri Fatih’teki bir adreste de-

poladığı belirlendi. Adrese yapılan 

operasyonda 2 şüpheli yakalana-

rak gözaltına alındı.

Sivas’ta araçlar 
birbirine girdi

SİVAS’IN Ulaş ilçesinde, 2 

otomobil ve hafif ticari aracın 

karıştığı zincirleme kazada, 1’i 

çocuk, 9 kişi yaralandı. Kaza, 

Sivas-Malatya kara yolu Yağdon-

duran Tüneli çıkışı Deliktaş köyü 

yakınlarında meydana geldi. 

İhbar üzerine bölgeye jandarma, 

sağlık ve itfaiye ekipleri sevk 

edildi. Yaralılar, ambulansla 

kentteki hastanelere kaldırılıp, 

tedaviye alındı.

Arazi kavgasında  
kuzenini öldürdü

ARTVİN’İN Borçka ilçesinde 

arazi anlaşmazlığı nedeniyle 

çıkan kavgada Mert Nişancı (26), 

kuzeni Oğuzhan Nişancı’yı (28) 

av tüfeği ile vurarak öldürdü. 

Tartışmanın kavgaya dönüşme-

siyle Mert Nişancı, av tüfeği ile 

kuzeni Oğuzhan Nişancı’ya ateş 

etti. Çevredekilerin ihbarıyla olay 

yerine sağlık ve jandarma ekipleri 

sevk edildi. Oğuzhan Nişancı’nın 

hayatını kaybettiği belirlendi.

DHA-İHA

X denilen alemde 
‘kuş’lar epeyce 
popülerdir. 
Ankara’sı, 

İstanbul’u, Başkent’i, 
şehirler, ilçeler, her 
yerin bir kuşu var ne-
redeyse... Bir zamanlar 
gündem belirliyordu 
bu hesaplar. Ortaya 
attıkları iddialar, pay-
laştıkları kulisler haber 
oluyordu. Bu ‘kuş’ 
mevzularını iktidara 
yakın şahıslar, yandaş-
lar filan çok seviyor. 
Bütün kuşların ortak 
noktası AKP semaları… 
Son günlerde bir kuş da Antalya’da, Kepez 
dolaylarında uçmaya başladı… AKP İl Başkanı 
Ali Çetin’e sallayıp Menderes Türel’e de “Teş-
kilat değerini şimdilerde daha da çok anladı” 
diye selam gönderen bir kuş bu.

TEŞKİLAT DEĞİŞİM İSTİYOR

Ali Çetin’le ilgili neler yazıyor? Birlikte 
okuyalım: “75 kişilik il yönetiminde 40 kişiyle 
toplantı yapıyorsan bu yönetimin sana olan 

güvenini yitirdiği 
anlamına gelir. Zaten 
zor durumda olan 
teşkilat inanın ki sizin 
kimi misafir ettiğiniz-
le de zerre kadar ilgi-
lenmiyor. Onun için 
boş tweetler yerine 
halkla olan iletişimi-
nize bakın”. Partide 
değişim istendiğini 
dile getiren Kuş, 
“Başkan hala tribün-
lere oynuyorsun ama 
tribünler boş, kimse 
senin hangi gazetede 
nasıl demeç verdiği-
ne, nereyi gezdiğine 

bakmıyor. Teşkilat ve vatandaş değişim istiyor. 
İnşallah genel merkez de bu talebe karşılık 
verir” diye Ankara’ya sesleniyor.

ERKAN KANDEMİR’E ETİKET

‘Halktan ve teşkilattan kendini iyice 
izole eden’ Ali Çetin’in il binasından çıkmaz 
olduğunu söyleyen kuş, “İlçelerde yüzde 20 
katılımla yönetim toplantıları yapılıyor ve 
kimse kılını kıpırdatmıyor. Misal Kepez 8 

kişi ile yaptı bu hafta toplantıyı, sayın başkan 
haberiniz var mı?” diye AKP Teşkilat Başkanı 
Erkan Kandemir’i etiketledi. Bir gün sonra da, 
“Saygıdeğer il başkanı bugün kadın kolları 
ile bir toplantı yaparak saha çalışmalarını 
değerlendirmiş! Sanki sahada bir iki milletve-
kilinden başka çalışan var da değerlendirme 
yapıyorlar. Sana bir tiyo, koltuğu sağlama 
almak istiyorsan bizzat sahaya ineceksin” diye 
akıl verdi.

ANKARA’DA ‘ÇETİN’ TEREDDÜT

AKP İl Başkanı Çetin’in, Antalya valisinin 
düzenlediği 30 Ağustos Zafer Bayramı resep-
siyonuna katılmadığına da dikkat çeken Kuş, 
bu davete katılmama sebebini sordu. Sonra 
da ekledi: “Korku dağları sardı. Zannedersek 
koltuk gidiyor. Korkma belki yönetime alırlar. 
Ama şu bir gerçek ki Antalya senin yüzünden 
kaybetti”. Ali Çetin’i adım adım izleyen Kuş, 
Manavgat’taki mahalle yönetimleriyle yapılan 
toplantıyı da duyurduktan sonra, “Ak Parti 
il başkanının seçimde yapmadığı çalışmayı, 
bugünlerde yapmaya çalışması aklımıza genel 
merkezin devam konusunda tereddüdünü 
ortadan kaldırmaya yönelik bir hamle mi soru-
sunu getiriyor!” diye merak uyandırdı. AKP’de 
belli ki çok kazan kaynıyor.

AKP’nİn Kuşu öTüyOr

Muratpaşa Belediyesi’nin yayınladığı, Tuncer Çetinkaya’nın 
genel yayın yönetmenliğinde hazırlanan ‘antsanat’ dergisinin 
11. sayısı çıktı. Tasarruf tedbirleri genelgesinden dolayı dijital 

olarak yayınlanan derginin bu sayısında ben de bir şarkının hikayesini 
yazdım. Kendi hikayem aslında. Grup Baran’ın 1994 yılında çıkardığı 
yediveren kasetinde iki şarkının sözleri bana ait. Kasete ismini veren 

yediveren ve Anam şarkıları. O yıllarda oldukça popüler olan Grup 
Baran’ın kurucusu Onur Akın’la aynı okuldanız biz. Süleymaniye’de 
şeref Abi’nin kahvesinde yeni tınılar arıyorduk o yıllarda. şarkılar 
kaldı yadigar. “İki parça güvercin olaydım” başlığıyla, ‘Anam’ şarkı-
sının hikayesidir anlattığım. Ben, annem, kız kardeşim ve mahpusluk 
günleri…

İdris
ÖZYOL

YÖNETEN

T                                       RSE
KÖŞE

Bİr şArKının HİKAyESİnİ yAZdıM

ANTALYA Emlakçılar 
Oto Galericiler Esnaf 
Odası Başkanı İsma-
il Çağlar, sarı sayfa 

olarak bilinen ilan portalında 
emlak danışmanlarının pu-
anlanmasına yönelik başlatılan uygu-
lamayı eleştirdi. Çağlar, ilan sitelerinin, 
fatura karşılığı satış yapılan e-ticaret si-
telerinden farklı olduğunu vurgulaya-
rak, “İlan sayfalarında sadece ilan gö-
rüntülenir işlem sitede değil dışarıda 
gerçekleşir. Sitede bir emlak satılmaz 

veya kiralanmaz, bir e-ticaret pazaryeri 
değildir” ifadelerini kullanırken puanla-
ma sisteminin portalın trafiğini artıra-
bileceğini ancak bunun kimseye fayda-
sı olmayacağını söyledi.

PUANLAMAYA TEPKİ

Başkan Çağlar, emlak danışmanla-
rının puanlamaya açılmasının hak-
sız rekabete yol açabileceğini ve bu 
durumun mülk sahipleriyle emlak da-
nışmanları arasında ihtilaflara neden 
olabileceğini ifade ederek, “Puan ver-

mek ve puan almak, vatandaşlarımız 
ve meslektaşlarımız açısından öncelik-
li bir sorun veya çözümü değildir. Bu 
bakış açısının ne vatandaşa ne de mes-
lektaşa faydası olamaz Ayrıca ilan por-
tallarının öncelikle kendi datalarını te-
mizlemesi gerekmektedir. Portalların 
lisanslanmasını ve meslektaşlarla hak-
sız rekabetten sektörün korunmasını 
gerekmektedir Puanlama uygulaması-
nın mesleki itibarlarımıza da zarar vere-
cektir. Bu tür girişimlere karşıyız ve bu 
uygulamalara izin vermeyeceğiz” dedi.

MURATPAŞA Muhtarlar Mecli-
si, nisan ayının ardından yeni döne-
min ikinci toplantısını Prof. Dr. Erdal 
İnönü Kent Parkı’nda gerçekleştir-
di. Mecliste Başkan Uysal’ın yanı 
sıra Muratpaşa Kaymakamı İhsan ve 
Muratpaşa Muhtarlar Derneği Baş-
kanı Ahmet Akcan da yer aldı. Ma-
hallelerinde yaşadıkları sorunları ve 
memnuniyetleri dile getiren muhtar-

lar, Muratpaşa’nın halkla ilişkiler ve 
yönetişim sistemi olan Turunç Ma-
sa’yı aradıklarında her türlü sorun-
larını çözüme kavuşturabildiklerini 
söyleyerek Başkan Uysal’a teşekkür 
etti. Mecliste mahallelerin memnu-
niyet raporlarını inceleyen Başkan 
Uysal, kamu hizmetlerinin Muratpa-
şa’da eşit dağıldığını söyledi. “Turunç 
Masa göstergeleri bizim kılavuzu-

muz olmaya devam ediyor. Vatan-
daşın nabzını sürekli tutmamıza yar-
dımcı oluyor” dedi. Kaymakam Kara, 
“Muratpaşa’da hepimiz gönül gön-
le hep beraber hizmet etmeye de-
vam edeceğiz” dedi. Şu ana kadar 21 
muhtarı ziyaret ettiğini belirten Kara, 
”Muhtarlarımıza kapımız, kalbimiz 
ve telefonumuz daima açık olacak” 
dedi.  HABER MERKEZİ 

Çağlar’dan puanlama
sistemine tepki geldi

Emlakçılar Oto Galericiler Esnaf Odası Başkanı İsmail Çağlar, ilan 
portallarının e-ticaret sitelerinden farklı olduğunu vurgulayarak, 

emlak danışmanlarının puanlanmasına karşı çıktı

GÜVEN 
GÜNEŞ

muhtarlar meclisi 
muratpaşa’da toplandı

Antalya’da 55 mahallesi bulunan Muratpaşa’da ‘Muhtarlar Meclisi’ Belediye Başkanı 
Ümit Uysal başkanlığında toplandı. Meclise Muratpaşa Kaymakamı İhsan Kara da katıldı

KEMER Belediye Başkanı Necati Topa-
loğlu’nun öncülüğünde eğitime kazan-
dırılan Ahmet Erkal Destek Eğitim Kur-
su’nda ücretsiz eğitim alan ve ücretsiz 
servis imkanından yararlanan öğrenci-
ler, ‘Eğitim varsa gelecek var’ projesiyle 
Türkiye’de birçok belediyeye örnek olan 
Başkan Necati Topaloğlu’na teşekkür zi-
yaretinde bulundu. Ziyarette öğrencile-
re, Kurs Müdürü Suat Göv eşlik etti. Bele-
diye Başkanı Topaloğlu, kendisini ziyaret 
eden öğrencilere teşekkür etti. Başkan 
Topaloğlu, yaptığı konuşmada, Türkiye’de 
eğitimin tamamen paraya döndüğüne 
işaret ederek, “Kendim emekli öğretmen 
olduğum için ‘Velilere ve öğrencilere na-
sıl yardım edebiliriz?’ diye çabalıyoruz. 
Sonuçta biz 16 yıldır bu işi kırtasiye, ser-
vis, kurs merkezi, burs olarak sürdürüyo-
ruz. Öğrencilerimize başarılar diliyorum. 
Sizden tek istediğimiz, öğretmenlerinizi 
ve ailenizi dinleyin. Başarılı olmanız, va-
tanını, bayrağını ve milletini seven, Ata-
türk ilkelerini benimseyen gençler olma-
nızı istiyoruz. Disiplinin olmadığı yerde 
başarıyı yakalayamayız. Hepinize başarı-
lar diliyorum” dedi. DHA

Öğrencilerden 
Başkan’a teşekkür
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Dünyadan 
kısa kısa

Kızıldeniz’de iki  
tanker hedef alındı

ABD Merkez Komutanlığı (CENT-
COM), Kızıldeniz’de ham petrol 
taşıyan 2 tankerin Yemenli Husiler 
tarafından balistik füzelerle saldırıya 
uğradığını duyurdu. CENTCOM, gemi-
lerin birinin Yunanistan diğerinin ise 
Suudi Arabistan tarafından işletildi-
ğini ifade edilirken yanan gemilerin 
büyük bir çevre felaketine yol açma 
tehlikesi bulunduğu belirtildi.

İngiltere, İsrail’in 
lisansını askıya aldı

İNGİLİZ Milletler Topluluğu ve 
Kalkınma Ofisi, İsrail’e verilen 30 silah 
ihracatı ruhsatının askıya alındığını, 
verilen toplam lisansın ise 350 ol-
duğunu açıklamasında, “Hükümet, 
İsrail’in uluslararası insancıl hukuka 
uygunluğunun gözden geçirilmesinin 
ardından, Gazze’deki askeri operas-
yonlarda kullanılmak üzere İsrail’e 
silah ihracatı lisanslarını askıya alma 
kararı aldı” denildi.

Yakalanması vardı  
törenle karşılandı

HOLLANDA’NIN Lahey kentinde bu-
lunan Uluslararası Ceza Mahkemesi 
(UCM), 17 Mart 2023 tarihinde Putin 
hakkında tutuklama emri çıkarmıştı. 
Vladimir Putin, Moğolistan’ın baş-
kenti Ulan Batur’da resmi törenle 
karşılandı.Rusya Devlet Başkanı 
Vladimir Putin, hakkında UCM tara-
fından çıkarılan tutuklama emrine 
rağmen Moğolistan’a resmi ziyaret 
gerçekleştirdi.

Japonya’da 112 bin 
kişiye tahliye

JAPONYA’YI Shanshan Tayfu-
nu’nun ardından bu kez şiddetli 
yağışlar vurdu. Tokyo yakınlarındaki 
Chiba eyaletinin farklı kesimlerinde 
su baskınları meydana gelirken, 
yayalar ve araçlar yollarda ilerlemek-
te zorluk çekti. Yerel yetkililerden 
edinilen bilgilere göre, Chiba eyaleti 
genelinde en az 112 bin kişiye tahliye 
uyarısı yapılırken, tren seferlerinde 
de aksamalar yaşandı.

Al-Khatib: Gazze 
yaşanmaz halde

FİLİSTİN Kızılayı Derneği 

(PRCS) Başkanı Younis al-Khatib, 

Ürdün’ün başkenti Amman’da 

düzenlenen Kızılay Konferansı’n-

da yaptığı açıklamada, “Çatış-

manın üzerinden 11 aydan fazla 

bir süre geçmişken, Gazze’de 

yaşananların doğal bir felaket 

olmadığını her zaman hatırlama-

lıyız. Gazze yaşanamaz bir yer 

haline geldi” ifadelerini kullandı.

Jeffry Flake: 
Minnettarız

ABD Büyükelçisi Jeffry Flake, 

Ankara’daki görev süresinin 

dolduğunu belirterek, “Küresel 

gıda güvenliğini güvence altına 

alan Karadeniz Tahıl Girişimi’nde 

üstlendiği rolden dolayı Türki-

ye’ye minnettarız. Türkiye’de 

görev yapmaktan onur duydum 

ve nereye gidersem gideyim 

yüreğimde taşıyacağım minnet-

tarlık ve anılarla ayrılıyorum 

Türkiye’den” dedi.

Çin’de servis 
felaketi: 11 ölü

ÇİN’İN Shandong eyaletine bağ-

lı Tai’an kentinde yaşanan olayda, 

okul servisi sürücüsü okula 

yaklaştığı sırada direksiyon haki-

miyetini kaybederek kalabalığa 

daldı. Okul servisinin öğrenci ve 

ailelerin okul kapısında beklediği 

sırada kalabalığa dalması sonucu 

5’i öğrenci 11 kişi hayatını kaybet-

ti. Yaralıların tedavisi hastanede 

sürerken konuyla alakalı soruş-

turma başlatıldığı açıklandı.

DHA-İHA

Çekip gitme isteği bazen çok baskın gelir 
ya... Öyle herkesten ve her şeyden uzak-
laşma isteği; doğada kendinle baş başa 

huzurlu bir hayat… Yaşadığın topluma adapte 
olamama ya da kendini o yere ait hissetmeme 
gibi durumlarda insan için en kolay şeydir kaç-
mak, uzaklaşmak. Başka yerler, başka ortamlar 
denemektir ama bir isim var ki sorunu kökten 
çözmüş gibi görünüyor. Resmen ‘insan sevmiyo-
rum’un vücut bulmuş hali.

Christopher Knight henüz 20 yaşındayken 
çalıştığı işten istifa edip 27 yıl boyunca kimseye 
fark ettirmeden ormanda yaşadı ve yakalanma-
saydı da yaşamaya devam edecekti.

Bu adam hiçbir hazırlık ve plan yapmadan 
benzininin bittiği yere kadar sürüp ormana daldı 
ve kendine bir hayat kurdu. Neden ve niçin so-
ruları yanıtsız, belki de toplumda yaşamaktansa 
doğada tek başına hayatta kalmak daha kolayına 
gelmiştir.

Peki 27 yıl boyunca nasıl hayatta kaldı derse-

niz, öyle doğada hayatta kalma hikayelerini unu-
tun. Bu adam yakın yerleşim yerlerinden hırsızlık 
yaparak hayatta kaldı. Hırsızlık hırsızlıktır ama 
onun hikayesinde bu hırsızlık terimini biraz yu-
muşatmışlar. Hikaye öğrenildiğinde de bir ikilem 
yaşanmış. Kimileri onun adi bir suçlu olduğunu 
düşünürken büyük bir çoğunluk ise sadece yal-
nız kalmaya çalışan, kimseye zararı olmayan bir 
insan olarak masumlaştırmış. Yaptığı hırsızlıkları 
‘geri vermemek üzere ödünç alma’ şeklinde 
açıklamışlar. Çünkü Knigth sadece ihtiyaçlarını, 
insanların kullanmadığı atıl malzemeleri çalıyor-
du.

Aslında burası biraz insanı tedirgin ediyor. İn-
sanları gözlemleyip nelere ihtiyaç duyup duyma-
dıklarını belirleyip onları alması biraz korkutucu 
ama istediği hayatı yaşamak için görünmez olup 
dikkat çekmemesi gerekiyor. O kendini gizle-
meyi çok iyi başardı. Zamanla bölgede adı çıksa 
da ne kimse onu görmüş ne de bu hırsızlıkların 
peşine düşmüş. Adı hayalet hırsıza çıkmış. 

Ormanda yaşadığı süre boyunca dikkat 
çekmemek için ateş bile yakmamış ve bu 
süre boyunca varlığından kimsenin haberi 
olmamış.

Gizliliğe çok önem vermiş; kışın karda 
ayak izi bırakmamak için aylarca çadırın-
dan çıkmamak gibi. Kendine seçtiği hayat 
hayalet gibi görünmez olmak.

Knight, bu zaman boyunca sadece bir yü-
rüyüşçüyle karşılaştı ve sadece selamlaştı. Onun 
dışında kimseyle karşılaşmadı ve görüşmedi. İşin 
ilginç tarafı onun gidişinin ardından ailesinin 
kayıp ilanı bile vermemiş olması.

Sonunda hırsızlık yaparken suçüstü yakalandı 
ve hakim karşısına çıktı. Hırsızlık suçlarından 
dolayı 2000 dolar para ve 7 ay hapis cezasına 
çarptırıldı.

Hapishanede kaldığı sürede bir gazeteciyle 
yazıştı ve röportaj verdi. Bu gazeteci onunla ilgili 
‘ormandaki yabancı’ adlı bir kitap yazdı. En çar-
pıcı açıklamasında 27 yıl boyunca hiç yalnızlık 
çekmediğini ve burada tamamen özgür hissetti-
ğini söyledi.

Cezasını çektikten sonra sanki 27 yıl hiç ya-
şanmamış gibi topluma geri dönüp bir apartman 
dairesinde kendi halinde yaşamaya başladı. Ay-
rıca iş de buldu. Ve bugün de mümkün olduğu 
kadar insanlar uzak bir yaşam sürüyor. İlginç bir 
yaşam...

27 yıllık 
yalnızlık

Özlem
 SOYDAN

KONYAALTI’NIN ilk devlet has-
tanesi olma özelliği taşıyacak 
olan 150 yataklı Konyaaltı Dev-
let Hastanesi’nde inşaat çalış-

maları soru işaretlerini de beraberinde 
getiriyor. Hastane inşaatı için yükleni-
ci firmayla 30 Aralık 2022’de sözleşme-
si yapılırken 9 Ocak 2023’te de firma-
ya da yer teslimi yapıldı. İş bitim süresi 
ise 500 gün olarak belirlendi.  

ÇALIŞMALAR YAVAŞ İLERLİYOR

Konyaaltı Sarısu Mahallesi’nde in-
şaatına başlanan ve 833 milyon liraya 
ihale edilen 150 yatak kapasiteli hasta-
nenin temel kazısı ve hafriyat işleri de-
vam ediyor. 15 bin metrekare alan üze-
rinde inşa edilecek devlet hastanesi 
için 9 Ocak 2022’de yer teslimi yapıldı. 
500 gün iş bitim süresi olan projede 
alanda temel çalışmaların yeni baş-
laması zamanında bitirilebilecek mi 
soru işaretlerini beraberinde getirdi. 

TEMELİNDE HALA SU ÇIKIYOR

Geçtiğimiz mayıs ayında açılarak 
hizmete girmesi beklenen hastane-
nin çalışmalarının uzamasının ne-
deni olarak temelinden su çıkması 
gösterildi. Edilen bilgiye göre hasta-
nenin temelleri atılsa da yeraltından 
çıkan sular hala büyük bir sorun ve 
gecikmenin ana kaynağı olarak be-
lirtiliyor. 

ÇALIŞMALAR VATANDAŞI 
CANINDAN BEZDİRDİ

İnşaat çalışmaları sırasında ağır to-
najlı araçların kullanımına yasak olan 

37. Cadde’yi kullanmaları nedeniyle 
mahalle sakinleri ise isyan etti. Hiçbir 
koruma ve önlem alınmadan taşınan 
tonlarca hafriyat atığının sokakları ve 

yolları adeta çamura çevirdiğini söy-
leyen mahalle sakinlerinden Mehmet 
Çalı “Hurma Mahallesi 37. Cadde nor-
mal şartlarda ağır tonajlı araçların kul-
lanıma yasak fakat 2 aydır bu yolda 

sabah 07.00 ve 22.00 arasında hafriyat 
kamyonları geçiyor. Evlerimizde otu-
ramıyoruz. Her araç geçtiğinde ade-
ta küçük bir deprem yaşanıyor ve yol-
lar çöktü. Çamur ve tozdan asfalt artık 
görünmüyor. Otobüs duraklarından, 
site duvarlarına ve hatta ağaçlara ka-
dar her yer toz içinde kaldı. Yeşil olan 
her şey toz ve çamurdan kahverengi-
ye döndü. Pencerelerimizi açamıyoruz. 
Markete maskesiz çıkmak imkânsız 
hale geldi. Sokakta araçlarımız 1 gün 
içinde tozla kaplanıyor ve adeta gö-
rünmez hale geliyor. Bu şartlar altında 
yaşamak mümkün değil çünkü nefes 
almak bile imkânsız hale geldi. Evimiz-
de adeta hapis hayatı yaşamaya mec-
bur bırakılıyoruz” dedi. 

YURT dışından yapımcıları, film 
festivalleri programcılarını, dünya 
satış şirketleri temsilcileri ve dağıtım-
cılarını Antalya’da ülkemiz sinema 
sektörüyle buluşturan, Uluslarara-
sı Antalya Altın Portakal Film Festi-
vali’nin ortak yapım ve proje geliş-
tirme marketi Antalya Film Forum; 
hem ulusal hem de uluslararası are-
nada ilgi uyandırmaya devam edi-
yor. Ortak yapım imkanlarını artır-
mayı, sinema sektörünün gelişimini 
desteklemeyi amaçlayan foruma; 
“Uzun Metrajlı Kurmaca Film ‘Pitc-
hing’ Platformu” “Uzun Metrajlı Kur-
maca Film ‘Work-in-Progress’ Platfor-
mu”, “Belgesel Film Work In Progress 
Platform”, “Dizi / Kısa Dizi Pitching 
Platformu” kategorilerindeki proje-
ler katılabiliyor. Geçtiğimiz yıllarda 
projeleri çekimlerinin en az üçte iki-

si Antalya kentinde gerçekles¸tirile-
rek filmin son kurgusunda en az üçte 
iki oranında Antalya’da çekilmiş sah-
neleri içerecek ulusal uzun metraj bir 
filme destek olmak, Türkiye’de film 
çekimi için en elverişli gün ışığı ve 
doğal platoların bulunduğu Antal-
ya’da film üretimini artırmak, Antal-
ya’yı, Türkiye ve dünya film endüst-
risinin önemli merkezlerinden birine 
dönüs¸türmek amacıyla gerçekles¸-
tirilen Sümer Tilmaç Antalya Film 
Destek Fonu ile destekleyen Antal-
ya Film Forum, projeleri bu yıl Sümer 
Tilmaç Antalya Senaryo Destek Fonu 
‘Pitching’ Platformu’na kabul edecek.

Yapımcı ve yönetmenleri teşvik 
ederek projelerin uluslararası plat-
formlarda görünürlüğünü arttırmak 
için çalışmalarını sürdüren Antal-
ya Film Forum’a başvurular, www.

antalyaff.com web adresinde bu-
lunan Antalya Film Forum sayfa-
sı üzerinden 16 Eylül Pazartesi saat 
18.00’e kadar kabul edilecek. ‘Pitc-
hing’ platformlarına Türkiye’den sü-
resi en az 60 dakika olan uzun met-
raj film projeleri ve ‘Work in Progress’ 
platformlarına ise yine Türkiye’den 
post-prodüksiyon aşamasında veya 
çekimlerinin en az yüzde 70’ini ta-
mamlamış projeler, 16 Eylül tarihine 
kadar başvurabilecek.

Seçilen projelerin açıklanması ise 
30 Eylül Pazartesi günü gerçekleşe-
cek. Türkiye’nin en büyük sektörel 
destek platformu olan Antalya Film 
Forum, yönetmen, yapımcı ve sena-
ristleri uluslararası film profesyonel-
leriyle buluştururken, bu yıl toplam 
500 bin TL tutarında para ödülü ve-
recek.  İHA

Bitmesi gerekiyordu
temeli yeni atılaBildi
30 Aralık 2022’de sözleşmesi yapılan, 9 Ocak 2023’te firmaya da yer teslimi gerçekleştirilen 

ve 500 günde bitmesi planlanan Konyaaltı Devlet Hastanesi inşaatının temeli yeni atılabildi

antalya Film Forum 
başvuruları açıldı

Uluslararası Antalya Altın Portakal Film Festivali kapsamında yer alan, genç ve bağımsız 
sinemacıların heyecanla beklediği Antalya Film Forum için başvurular başladı

KEMER Belediye Başkanı Necati Topa-
loğlu öncülüğünde Kemer’de bulunan 
sivil toplum kuruluşlarının temsilcile-
ri, muhtarlar ve belediye meclis üyele-
ri Kemer Belediyesi Şehit Ömer Halis-
demir Meclis Toplantı Salonu’nda bir 
araya geldi. Toplantıda, 14 Eylül Cumar-
tesi saat 16.00’da düzenlenmesi planla-
nan “Kındılçeşme için büyük buluşma” 
öncesi fikir alışverişinde bulunuldu. Baş-
kan Topaloğlu, konuyla ilgili yaptığı ko-
nuşmada, Kemer’in turistik bir ilçe oldu-
ğunu belirterek, Kemer’de yeteri kadar 
otel olduğunu ve planları onaylandığın-
da 5 tane daha tesis yapılacağını söyle-
di. Toplantı sonunda 14 Eylül Cumartesi 
saat 16:00’da vatandaşların da katılımıy-
la Kındılçeşme Buluşması yapılmasına 
karar verildi. Buluşma öncesi bir toplantı 
daha yapılacak. HABER MERKEZİ

Kındılçeşme 
için buluştular



Mimarlar Odası Antalya Şubesi 
yönetimi, Antalya’nın tarihi ve 
turistik merkezi Kaleiçi’ndeki 
doymuş yapıların sahiplerine 
çağrı ve uyarıda bulundu. 130 
yapıdaki incelemede doymuş 
yapı statüsünde kalan 18 yapı 

dışında yaklaşık 110 yapının 
projelendirilerek doymuş yapı 

statüsünden yasal yapı statüsüne 
geçebileceği belirtildi

MiMarlar Odası antalya Şubesi yöne-
timinden yapılan açıklamada, antalya’nın 
daha iyi tanıtılması, turizmin 12 aya yayıl-
ması, deniz, kum, güneş ve doğal güzellikler 
yanında kültür turizminin geliştirilmesi açı-
sından Kaleiçi’nin UNESCO Kültür Mirası lis-
tesi’ne alınmasının zorunluluk olduğu belir-
tildi. Kaleiçi’nin miras listesine alınmasının 
kent kimliğinin geliştirilmesi yönünden de 
oldukça önemli olduğu ifade edilen açıkla-
mada, “Bu bağlamda; antalya Kaleiçi bölge-
sinin UNESCO Dünya Mirası listesi’ne aday 
olması ve alınması için çeşitli adımların atıl-
ması gerekmektedir. Bu sürecin başlatılması 
ve başarıya ulaşması için yapılabilecek bazı 
önemli adımları daha önce antalya halkı ve 
kamuoyuyla paylaşmıştık. Geçen dönemler-
de UNESCO ile ilgili yapılan başvurular bu 
adımların atılmaması nedeniyle başarısızlığa 
uğramıştır” denildi.

130 DOYMUŞ YAPI BELİRLENDİ

Bu adımların en önemlisi olarak doymuş 
yapılara dikkat çekilen açıklamada, şu bil-
giler verildi: “Kaleiçi’nde 1992 onaylı plana 
göre uygulamalar yürütülürken 2016 yılında 
Büyükşehir Belediyesince bu tarihten son-
ra biriken sorunları çözmek amacıyla koru-
ma amaçlı imar planının revizyon çalışmala-
rının başlatılması ve gerekli bütün prosedür 
tamamlanarak 2018 yılında bitirilmesidir. 
ancak Büyükşehir Belediyesince, o tarihten 

bu yana bu adımla-
rın en önemlisi olduğunu 
belirttiğimiz bu revizyon pla-
nın uygulanması ile ilgili yeterli çalış-
ma yapılmamıştır. Her ne kadar Muratpaşa 
Belediyesi’nce Kaleiçi’nin tanıtımının gelişti-
rilmesi ve kültürel zenginliğinin uluslarara-
sı alana taşınması ile ilgili önemli etkinlikler 
yapılmış ise de bu çalışmalar da Kaleiçi’nin 
Kültür Mirası listesine alınması açısından 
yapılması gerekenlere bakıldığında, yeter-
li önem sahip değildir. revizyon planının 
eski plandan en önemli farklılıklarından bi-
risi Kaleiçi’ndeki doymuş yapı statüsünde-
ki yapılarla ilgili olandır. Eski planda doymuş 
yapı statüsünde gösterilen ve boya badana 
gibi basit onarım dışındaki uygulamalar ile 
fonksiyon değişikliğine izin verilmeyen eko-
nomik ömrünü tamamlayacak yapı olarak 
gösterilen yaklaşık 130 adet yapı yeniden ir-
delenmiştir. Bu yapılardan yüksek katlı do-
kuya aykırı olan 18 adet yapıda doymuş par-
sel kararı devam ettirilmiştir. 18 adet yapı 
dışındaki diğer yapılar ise tadilat projeleri ile 
dokuya uygun hale getirilerek onarılabilme, 
bulunduğu bölgeye göre ticaret vb. kulla-
nımlara yönelik esaslı onarıma konu edilebi-
len yapılar olarak gruplandırılarak plan ka-
rarları oluşturulmuştur. Özetle mevcut yapı 
stokunun onarılarak kullanılabilmesine ola-
nak sağlanmıştır. 130 yapıdan doymuş yapı 
statüsünde kalan 18 yapı dışında yaklaşık 

110 
yapı 

projelendirile-
rek antalya Kültür Varlık-

larını Koruma Bölge Kurulunca onaylanması 
durumunda doymuş yapı statüsünden yasal 
yapı statüsüne geçebilecektir.”

KALEİÇİ İÇİN YAŞAMSAL ÖNEME SAHİP

Kaleiçi’nde doymuş yapı statüsünde yapısı 
bulunan Kaleiçililere çağrı ve uyarı yaptıkla-
rını açıklayan Mimarlar Odası antalya Şube-
si yönetimi, “revizyon planı incelediklerin-
de yapıları doymuş yapı statüsü değişmeyen 
18 yapı dışında kalıyor ise yapılarını doymuş 
yapı statüsünden yasal yapı statüsüne bir an 
önce geçirmelidirler. Bu bağlamda yapıları 
üzerinde yıllardır süren belirsizlik de ortadan 
kalkacaktır. Kaleiçi’nin UNESCO Kültür Miras 
listesine alınabilmesi için Kültür Turizm Ba-
kanlığı’nın çalışma başlatmış olduğu ve an-
talya Valiliği’nce Hadrianus Kapısı’nın temiz-
lenmesi ve onarımının başladığı bir ortamda 
doymuş yapı sahiplerinin de yapıları ile il-
gili gerekli işlemlere başlamaları Kaleiçi için 
yaşamsal önem taşımaktadır. Bu kişiler bir 
yandan yapılarını yasallaştırırken diğer yan-
dan Kaleiçi’nin UNESCO Kültür Miras liste-
sine alınmasına ve kent kimliğinin gelişme-
sine önemli katkılar koymuş olacaklardır” 
diye seslendi. DHA

aNTalya Büyükşehir Beledi-
yesi, Manavgat’ta katı 
atıkların transferine 
tam kapasite de-

vam ediyor. ilçe belediye-
sinin kamyonlarıyla top-
lanan çöpler Büyükşehir 
Belediyesi tarafından 
inşa edilen Manavgat 
Katı atık Transfer istas-
yonu’na getiriliyor. Bura-
dan antalya Büyükşehir 
Belediyesi tarafından tır-
larla Kızıldağ Mahallesi Göğü 
mevkiinde bulunan Katı atık Katı 
atık Düzenli Depolama ve Enerji Üre-

tim Tesisi’ne sevk ediliyor. 
Böylelikle çöpler bertaraf edi-
lerek geri dönüşüme kazandı-

rılıyor.
Manavgat Katı atık Düzen-

li Depolama ve Enerji Üretim Te-
sisinde mekanik ayrıştırma ünite-

sinde evsel atığın içerisindeki ambalaj 
atıkları hacimsel büyüklük ve cinsleri-

ne göre ayrılıp balyalanarak ekonomi-
ye kazandırılıyor.

ambalaj atıklarının ayrıştırılma-
sı ile depolama sahasına gönderilen 
atık miktarı azaldığı için depolama sa-
hasının ekonomik ömrü uzuyor. Bu 
atıklar döngüsel ekonomiye kazandı-
rılırken çevre kirliliğinin de önüne ge-
çiliyor.  İHA

6 4 EYLÜL 2024
ÇARŞAMBA GÜNCEL

KONyaalTı Belediyesi eği-
tim ve öğretim yılı öncesinde, 
ilçe sınırları içerisinde bulunan 
okullardaki çalışmalarını hız-
landırdı. Temizlik işleri Müdür-
lüğü’ne bağlı ekipler, öğrencile-
rin daha sağlıklı ve konforlu bir 
ortamda eğitim almalarına yö-
nelik temizlik, bakım, onarım 
gibi çalışmalar gerçekleştirdi. 
Okul binalarının içinde ve dı-
şında yapılan bakım-onarım iş-
lemlerinin yanı sıra, okul bah-
çelerinin temizliğini de yapan 
ekipler, okullardaki eksiklikle-
ri giderdi.

ONARIMLAR YAPILDI

Öğrencilerin güvenliği ve 
rahatlığı göz önünde bulun-
durularak, binaların genel 
yapısında gerekli onarımlar ya-

pıldığını belirten Konyaaltı Be-
lediye Başkanı Cem Kotan, ay-
rıca okul içi ve dışındaki bakım 
işlerinin tamamlandığını söyle-
di. Öğrenim görecek öğrenciler 
için daha iyi bir eğitim ortamı 
sağlandığını aktaran Başkan 
Kotan, “yeni eğitim öğretim yılı 
öncesinde ilçemizdeki okullar-
da gerçekleştirdiğimiz temizlik 
ve bakım çalışmaları, öğrencile-
rimizin daha sağlıklı ve güven-
li bir ortamda eğitim görmeleri 
için büyük önem taşıyor. Gele-
ceğimizin teminatı öğrencileri-
miz için elimizden gelen bütün 
çalışmaları yapmaya devam 
edeceğiz. Bütün öğrenci ve öğ-
retmenlerimiz için başarılı bir 
eğitim-öğretim dönemi olması-
nı diliyorum’’ şeklinde konuştu.  
HABER MERKEZİ

Manavgat Katı Atık Transfer 
Tesisi tam kapasite çalışıyor

Büyükşehir 
Belediyesi 
tarafından, 

Manavgat’ta inşa 
edilen Katı Atık 

Transfer İstasyonu 
tam kapasite ile 
çalışarak hizmet 
vermeye devam 

ediyor

MaTSO, Manavgat’a sabit bir Kızılay 
kan alma birimi kazandırıyor. Eski Ma-
navgat Kaymakamlığı bahçesinde yap-
tırılacak birim için alanın zemin çalış-
maları yapıldı. MaTSO Başkanı Seydi 
Tahsin Güngör, başkan yardımcıları ali 
Özen ve anıl Bahar ile birimin yapılaca-
ğı alanda incelemelerde bulundu. MaT-
SO Başkanı Güngör, Manavgat’ta Kızılay 
kan alma biriminin açılmasının el-
zem olduğuna vurgu yaparak, kent için 
önemli bir sorunun çözülmesine öncü-
lük ettiklerini söyledi.

Manavgat için Kızılay kan alma biri-
minin sabit olması gerektiğini belirten 
Başkan Güngör, “ayın belirli günlerinde 
seyyar kan alma birimi geliyordu ama 
bu Manavgat için yetersiz kalıyordu. 
Böyle bir birimin Manavgat’a kurulması 
yönünde üyelerimizden ve halkımızdan 
bu konuda talepler alıyorduk. Biz MaT-
SO olarak böyle bir birimin Manavgat’a 
kazandırılması için 1 yıldır çaba gösteri-
yorduk. En kısa sürede Manavgat’a ka-
zandırmak için elimizden geleni yapaca-
ğız” dedi.  İHA

MATSO’dan 
kan alma birimi

Güneşi gören 
denize koştu
Alanya’da 2 gündür etkisini gösteren 

yağışlı havanın ardından ortaya çıkan 
güneşli havayı fırsat bilen yerli ve 

yabancı tatilciler soluğu plajlarda aldı

AlAnyA’dA 2 gündür etkisini 
gösteren yağış yerini güneşli havaya 
bıraktı. Ortaya çıkan güneşli havayı 
fırsat bilen yerli ve yabancı tatilciler 
soluğu dünyaca ünlü Damlataş, Kle-
opatra ve Keykubat plajlarında aldı. 
Hava sıcaklığının 32, deniz suyu sıcak-
lığının 30, nem oranının yüzde 63 öl-
çüldüğü ilçede tatilciler, denize girdi. 
Bazı turistler ise kumlarda güneşlenir-
ken bazıları da müzik dinleyip kitap 
okudu. Sahilde yürüyen çiftler, deniz 
yataklarıyla açılarak güneşlenen 
turistler ve kumsalda oynayan küçük 
çocuklar ise renkli görüntüler oluştur-

du. Bazı tatilciler ise tekne turlarına 
çıkarak Alanya’nın doğal güzelliklerini 
denizden seyretme fırsatı buldu.

İsviçre’den tatile gelen Natalie 
Borsy, Alanya’nın çok güzel olduğunu 
söyledi. Borsy, “Alanya’ya tatil acısın-
dan çok güzel bir yer. Burada insanlar 
da cana yakın, ilgi ve alakaları çok iyi. 
Burada deniz keyfi yapmakta harika. 
Alanya’yı herkese tavsiye ediyorum, 
gezip görülmesi gereken bir yer” 
dedi. Meteoroloji yetkilileri, ilçede 
sıcak havanın etkisini önümüzdeki 
günlerde de sürdüreceğini bildirdi.  
İHA

Mimarlardan 
Kaleiçi çağrısı

Konyaaltı’da okullar 
yeni döneme hazır

Konyaaltı Belediyesi yeni eğitim-öğretim yılı 
öncesi ilçe sınırları içerisindeki okullarda temizlik 

ve bakım çalışması gerçekleştirdi. Konyaaltı 
Belediye Başkanı Cem Kotan, “Eğitim bizim 

önceliğimiz. Çocuklarımızın en iyi şartlarda eğitim 
almaları için çalışmaya devam edeceğiz” dedi
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Trabzonspor’da 
Güneş dönemi 

Trabzonspor, Teknik Direktör 
Şenol Güneş ile prensip anlaşma-

sına vardı. Trabzonspor, Teknik Direktör 
Şenol Güneş’le anlaşamaya vardı. Bor-
do-mavili kulübün başkanı Ertuğrul Do-
ğan’ın ofisinde, tecrübeli teknik adamla 
gerçekleşen toplantıda Asbaşkan Zey-
yat Kafkas da yer aldı. Görüşmelerin 
olumlu geçtiği belirtilirken Şenol Güneş 
için önümüzdeki günlerde imza töreni 
yapılması planladığı belirtildi. 

Beşiktaş 
sıkı çalışıyor 

Beşiktaş, Süper Lig’de Trabzonspor 
ile deplasmanda oynayacağı 

maçın hazırlıklarına, bir günlük iznin 
ardından BJK Nevzat Demir Tesisleri’n-
de yaptığı antrenmanla başladı. Teknik 
Direktör Giovanni van Bronckhorst’un 
izinli olması sebebiyle bugünkü ant-
renman, Yardımcı Antrenörlerimiz Jean 
Paul van Gastel ile Serdar Topraktepe 
yönetiminde yapıldı.

Galler maçına 
Norveçli hakem 

A Milli Futbol Takımı’nın, deplas-
manda Galler ile oynayacağı UEFA 

Uluslar B Ligi 4. Grup maçında Norveç 
Futbol Federasyonu’ndan Rohit Saggi 
düdük çalacak. A Milli Futbol Takımı, 
UEFA Uluslar B Ligi 4. Grup maçında 6 
Eylül Cuma günü Galler ile mücadele 
edecek. Galler’in başkenti Cardiff’te 
bulunan Cardiff City Stadyumu’nda 
oynanacak ve TSİ 21.45’te başlayacak 
müsabakayı Norveç Futbol Federasyo-
nu’ndan Rohit Saggi yönetecek. 

Kerem’den 
veda mesajı 

Galatasaray’dan, Portekiz ekibi 
Benfica’ya transfer olan Kerem 

Aktürkoğlu, sosyal medya hesabın-
dan yaptığı paylaşımla sarı-kırmızılı 
camiaya ve taraftarlara veda etti. Gala-
tasaray’dan, 12 milyon Euro bonservis 
bedeliyle Portekiz Ligi ekiplerinden 
Benfica’ya transfer olan Kerem Aktür-
koğlu, sarı-kırmızılı taraftarlara veda 
etti. Sosyal medya hesabından bir me-
saj paylaşan Kerem, “Uğruna beklemek 
de güzel” dedi.  

Halil Umut Meler
Elit Semineri’nde 

Halil Umut Meler, Cenevre şeh-
rinde gerçekleştirilen UEFA Elit 

Hakem Semineri’ne katıldı. Elit katego-
rideki FIFA hakemi Halil Umut Meler, 
UEFA tarafından 2-4 Eylül 2024 tarihleri 
arasında düzenlenen UEFA Elit Hakem 
Semineri’ne katıldı. İsviçre’nin Cenevre 
şehrinde düzenlenen UEFA seminerin-
de farklı konu başlıklarıyla ilgili teorik 
eğitimlerin yanı sıra hakemlere fiziksel 
testler uygulanıyor. 

Shukurov
Al Fayha’da 

Süper Lig’de mücadele eden 
Kayserispor’dan ayrılan Otabek 

Shukurov, Arabistan Ligi takımlarından 
Al Fayha ile anlaşmaya vardı. Kon-
yaspor maçı öncesi Kayseri’den ayrılan 
Otabek Shukurov, Suudi Arabistan 
takımlarından Al Fayha’ya transfer 
oldu. Arabistan ekibi, sosyal paylaşım 
sitesindeki hesabından transferi duyur-
du. Kulübün paylaşımında “Welcome 
Otabek Shukurov with us at Alfayha” 
ifadelerine yer verildi.

MERKEZ Hakem Kurulu’nun 
(MHK) Antalya bölgesi ha-
kemleri Burak Şeker, Mu-
rat Erdoğan ve Mustafa 

Öğretmenoğlu’nu 2024-2025 futbol se-
zonunda görev yapacak olan hakemler 
listesine almadı.  2024-2025 sezonunda 
görev alacak Üst Klasman ve Klasman 
hakem listelerinin ‘Üst klasman ha-
kem’ listesi bölümünde 47 kişi yer aldı. 
Süper Lig hakemlerinden 5 ismin  lis-
te dışı bırakıldığı Üst Klasman ve Klas-
man hakem listesinde FIFA kokartlı 
Bahattin Şimşek ve yine FIFA kokartlı 
Antalya Hakemi Burak Şeker başta ol-
mak üzere, Mert Güzenge, Tugay Kaan 
Numanoğlu ve bir diğer Antalya Bölge-
si Hakemi Murat Erdoğan yeni sezon 
kadrosunda yer almadı. Var hakemle-
ri listesinde de Antalya bölgesi hake-
mi Mustafa Öğretmenoğlu liste dışın-
da kaldı 

Antalya bölgesi hakemlerinden üst 
liglerde görev alan orta hakemler Bu-
rak Şeker ve Murat Erdoğan’la birlikte 
video yardımcı hakem (VAR) görevini 
üstlenen ve birçok maçta VAR hakem-
liği olarak görev yapan Mustafa Öğ-
retmenoğlu’nun Merkez Hakem Kuru-
lu (MHK) tarafından açıklanan Süper 
Lig’in 2024-2025 sezonunda görev ya-

pacak hakemler listesine alınmama-
sı Antalya ve hakemlik camiasında 
büyük yankı uyandırdı. Türkiye Fut-
bol Federasyonu (TFF) Merkez Hakem 
Kurulu (MHK), tarafından açıklanan 
2024-2025 sezonunda görev alacak Üst 
Klasman ve Klasman hakem listelerin-
de yer almayan Burak Şeker, Murat Er-
doğan ve Mustafa Öğretmenoğlu’nun 

hakemlik kariyerlerin bittiği ifade edi-
liyor. 

MÜFTÜOĞLU’NA RAĞMEN

Türkiye Futbol Federasyonu (TFF) 
Merkez Hakem Kurulu (MHK), tara-
fından açıklanan 2024-2025 sezonun-
da görev alacak Üst Klasman ve Klas-
man hakem listelerinde Antalyalı ve 
başarılı üç hakemin olmaması şaşkın-
lık ile karşılandı. Listeleri açıklayan ve 
hakemleri seçen kurul olan Merkez ha-
kem Kurulu  (MHK)’da yine eski FIFA 
kokartlı Antalyalı hakemlerden olan 
Kamil Abitoğlu’na rağmen bu kararın 
alınması hakemlik ve Antalya camia-
sına büyük şaşkınlıkla karşılandı. Bir-
çok kişi “MHK’de Antalyalı bir temsilci 
olmasına rağmen Antalyalı hakemle-
rin adeta kadro dışı alması Antalya ha-
kemliğine darbedir’ yorumunda bu-
lundu. hAbER MERkEzİ

ANTALYA Büyükşehir Belediyesi, 
Antalya Spor ve Fitness Merkez-
leri (ASFİM) ücretsiz spor yap-
mak isteyenler için hizmet 
vermeye devam ediyor. 
Antalyalılar, ASFİM’lerde 
sağlıklı yaşamın yanın-
da sosyalleşme imkanı da 
buluyor. Antalya Büyük-
şehir Belediyesi Gençlik ve 
Spor Hizmetleri Dairesi Baş-
kanlığı bünyesinde hizmet ve-
ren ASFİM, vatandaşın hareket-
li ve sağlıklı bir yaşam geçirebilmesi 
adına, şehrin 13 ilçesinde faaliyetleri-
ni sürdürüyor. 13 ilçede 6 bine yakın 
kursiyer, ASFİM imkanlarından fay-
dalanıyor. ASFİM, fitness, pilates, re-
former, step aerobik, zumba, çocuk 
jimnastiği, kadınlara özel savunma 
sanatı, ileri yaş ve Parkinson hasta-
larına özel dersleriyle, birçok branşta 
vatandaşlara tamamen ücretsiz hiz-
met veriyor.

ONLİNE kAYIT

Haftanın 7 günü, 09.00 ila 22.00 sa-

atleri arasında, uzman eğitmen kad-
rosuyla hizmet veren ASFİM’lerin ka-
pıları, 7’den 70’e tüm Antalyalılara 
açık. 2 ay süren her kurs döneminden 
sonra, isteyen vatandaşlar diğer kurs 
döneminde de, istediği kursa kayıt 
olma imkanına sahip. ASFİM’in ücret-
siz kurslarından faydalanmak isteyen 
vatandaşlar, “genclikspor.antalya.bel.
tr” adresinden online olarak kaydını 
yapabilir. Antalya Büyükşehir Beledi-
yesi Gençlik ve Spor Hizmetleri Daire-

si Başkanı Nurettin Tonguç, ASFİM’le-
rin 13 ilçede hizmet verdiğini, bu 

sayının arttırılmak için çaba-
ların devam ettiğini söyle-

di. Tonguç, “Yeni merkez-
ler açmak istiyoruz. Bu 
merkezlerimizde, fitness, 
pilates, reformer, step ae-
robik, zumba, çocuk jim-

nastiği, gibi birçok ders 
veriyoruz. Tüm kurslarımız 

ücretsizdir. Yeni dönem geçti-
ğimiz hafta başladı. Dönemler 2 

aylık periyotlar halinde yenileniyor. 
Dönem aralarında spor aletlerinin ba-
kımları yapılıyor. Salonlarımızda hij-
yen kuralarına ve temizliğe çok dik-
kat ediyoruz” dedi.

bEDENEN VE RUhEN 
RAhATLIYORUz

ASFİM kursiyeri Feden Dişli, AS-
FİM’e geldiğinden beri, günlük ha-
yatının daha hareketli, daha konfor-
lu ve daha sağlıklı geçtiğini söyledi. 
Dişli, “Belediyemizin bu ücretsiz hiz-
metine başvuruda bulundum ve baş-

ladım. Her şey çok keyifli gidiyor. 
Hocalarımız, kişisel ihtiyaçlarımız 
doğrultusunda bizi zorluyorlar ve ge-
liştiriyorlar. Bu, bizim iyiliğimiz için. 
Ulaşım kolaylığı da benim için bü-
yük avantaj. Her yerde olduğu için za-
ten kolaylıkla ulaşım sağlama imkanı 
oluyor. Hocalarımız da çok deneyim-
li ve güler yüzlü. İhtiyaçlarımız doğ-
rultusunda her imkan burada var. O 
yüzden, başka bir kurs aramaya ih-
tiyaç duymuyorum” şeklinde. AS-
FİM kursiyeri Dilek Kunduroğlu, AS-
FİM’de 2’nci dönemine girdiğini, ilk 
döneminde pilatesle başladığını, şim-
diyse fitness yaptığını söyledi. Kun-
duroğlu, “Burası, hayatımızda spora 
yer verip, kendimizi iyi hissettiğimiz 
bir yer. Zaten stresli bir hayat yaşıyo-
ruz. Kendimizi daha iyi hale getirmek 
için hocalarımızın öncülüğünde stres-
ten uzaklaşıp, bedenen ve ruhen ra-
hatlamaya çalışıyoruz. Hocalarımız 
da çok iyi. Bizimle birebir şekilde ileti-
şime geçiyor ve fikir alışverişinde bu-
lunuyoruz. Ekipmanlar da bizim için 
çok yeterli” diye konuştu. İhA

AntAlyA HAKEMlERİnE 
MHK’dEn AğıR dARbE
Antalya’dan üst düzey liglerde görev alan hakemler Burak Şeker, Murat Erdoğan 
ve Mustafa Öğretmenoğlu’nun hakemlik kariyerleri bitirildi. Üç hakem de Süper 

Lig ve alt liglerde görev alamayacak ancak amatör liglerde maç yönetebilecek

BURAK ŞEKER MURAT ERDOĞAN

ASFİM’dE yEnİ 
SEzon bAşlAdı

Büyükşehir Belediyesi’nin, ücretsiz spor imkanı 
sunduğu Antalya Spor ve Fitness Merkezleri (ASFİM), 

Antalyalıları sporla buluşturmaya devam ediyor

KEpEzSpor SıKı çAlışıyor
2. Lig şampiyonu olarak 1. Lig deneyimi yaşa-

yacak olan Kepez’in hentbolcuları, sezona günde 
2 kez ağır antrenman yaparak hazırlanıyor

Kepez Belediyespor Kulübü Kadın Hentbol 
Takımı, her gün 06.30’da kondisyon ve dayanık-
lılık, öğleden sonra ise salonda teknik ve taktik 
antrenmanı yaparak sezona hazırlanıyor. geçen 
sezon namağlup olduğu 2. Lig’de şampiyonluk 
kupası kaldıran Kepez’in kızları, yeni sezonda 
ilk kez 1. Lig deneyimi yaşayacak. Kendilerinden 
yaşça büyük ve deneyimli takımlara karşı müca-
dele edecek olan Kepezliler, disiplinli çalışmayı 
elden bırakmıyor. Türkiye Hentbol Federasyonu 
heyetinin 2010 milli takımına 14 oyuncusunu 
seçerek bir rekora daha imza atan takım, yüksek 
motivasyonlarıyla her sezon yeni bir rekor kırıyor. 
Takımında 2009 doğumlu 4 ve 2010 doğumlu 6 
oyuncu yer aldığını açıklayan Antrenör Sertan 
Sarpaş, “Altyapıdan itibaren birbirlerinden hiç 
ayrılmayan bu takımın daha birçok kupayı kulüp 
müzesine kazandıracağına inanıyorum. Hedefimiz 
Süper Lig’de yer almak” diye konuştu.  iHA
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Doğa Koruma ve Milli Parklar (DKMP) av koruma 
ekiplerinin gerçekleştirdiği denetimlerde, iki şahısın 
belgesiz avlandığı, bir şahısın ise 8 saka kuşunu yasa 
dışı yollarla avladığı tespit edildi. Şahıslara toplamda 
25 bin 485 lira idari cezası uygulanırken, saka kuşu 
yakalayan şahsa 45 bin Lira tazminat cezası uygulan-
dı. El konulan eşyalar arasında 2 kafes, bir ağ düzene-
ği ve 4 ses cihazı bulunuyor. Denetimlerin, bölgedeki 
doğal yaşamı koruma amacını taşıdığı belirtildi.  İHA

antaLya organize Sanayi Bölgesi’nin 
merhum başkanı ali Bahar’ın ‘Çalışan anne-
yi çocuklarından ayırmayacağız’ vizyonu ile 
2016 yılında hizmete açtığı 96 öğrenci kapa-
siteli antalya oSB Kreş ve Gündüz Bakımevi, 
hizmet kalitesi ve öğrencilerine sunduğu im-
kanlar nedeniyle, bölge çalışanlarının yanı 
sıra, başta Döşemealtı olmak üzere antal-
ya’nın dört bir yanından 300’e yakın başvu-
ru alır hale geldi. Bölge yönetimi, yoğun ta-
lebi karşılamak ve özellikle antalya oSB’de 
çalışan anneleri çocuklarından ayırmamak 
için mevcut kreş alanına ek bina yapılarak 
kapasitenin artırılmasına karar verdi. Vefa-
tından kısa süre önce ek binanın ihalesini ya-
parak antalya oSB Kreş ve Gündüz Bakım 
Evinin öğrenci kapasitesini 300’e çıkaracak 
projenin startını veren ali Bahar’ın hayali 
gerçeğe dönüştü. antalya oSB Başkanı Hasa-
nali Gönen ve yönetim kurulu üyeleri, antal-
ya oSB Kreş ve Gündüz Bakım Evi ek binası-
nın temelini atıp inşaata başladı.

Çocuklara doğayla iç içe, ekolojik temel-
li bir eğitim sunmayı amaçlayan kreş, bölge-
deki mevcut kreşin talep yükünü azaltarak 
daha fazla aileye ve çocuğa hizmet verme-
yi hedefliyor. Ek binanın ve bahçe alanının 
tamamlanmasıyla birlikte çocuklar, çevre-

ye duyarlı ve sürdürülebilir bir eğitim mode-
li ile tanışırken tarım ile iç içe olacak. Öğren-
cilere kendi sebze ve meyvelerini yetiştirme 
fırsatı sunulup, doğayı ve çevreyi koruma bi-
lincini erken yaşta kazanmaları sağlanacak. 
antalya oSB yönetimi tarafından her ayrın-
tısı düşünülerek tasarlanan kreş, sadece bir 
eğitim merkezi değil, aynı zamanda çocukla-
rın doğayı deneyimleyebilecekleri bir yaşam 
alanı olacak.

Projenin 790 metrekare alan üzerine inşa 
edildiğini, iki katlı binanın miniklerin tüm ih-
tiyaçlarına hitap eden 10 sınıftan oluşaca-
ğını belirten antalya oSB Başkanı Hasanali 
Gönen, “aynı zamanda yemekhane ve uyku 
odalarının da bulunacağı kreşte bir tarım sa-
hası da yer alacak. Çocukların kişisel geli-
şimlerine odaklanacak olan kreş, yenilikçi 
ve modern eğitim metotları ile donatılacak. 
Doğa ile iç içe bir eğitim modeli benimseye-
cek, çocuklara sadece teorik bilgi vermekle 
kalmayıp, aynı zamanda onlara pratik dene-
yimler sunarak öğrenmeyi kalıcı hale getire-
cek. teknolojik altyapı ve güvenlik standart-
larıyla donatılacak olan kreş, aynı zamanda 
çocukların güvenli ve ilham verici bir ortam-
da öğrenim görmelerini sağlayacak” dedi. 
DHA

tarım ve orman Bakanlığı Doğa 
Koruma ve milli Parklar Genel 
müdürlüğü (DKmP), 2024-2025 
av dönemi için koruma altına 

alınan av ve yaban hayvanlarının av-
lanması durumunda ödenecek taz-
minat tutarlarını açıkladı. türkiye’de 
nadir bulunan anadolu parsını öldür-
menin cezası 30 milyon lira olarak be-
lirlenirken çizgili sırtlan 2 bin 500 mil-
yon, karakulak, vaşak 600 bin, yaban 
kedisi, saz kedisi 200 bin, akdeniz 
foku 80 bin, su samuru 70 bin, alaca-
sansar, oklu kirpi 25 bin, sincaplar fa-
milyasındaki bütün türler ise 10 bin 
lira olarak listede yer aldı. resmi Gaze-
tede yayınlanan yaban Hayvanları lis-
tesindeki açıklamalarda ise istisna ola-
rak belirlenen doğu yaban koyunu, 
anadolu yaban koyunu avlamanın 
bedeli 6 milyon lira olarak belirtilirken 
yaban keçisi, çengel boynuzlu dağke-
çisi 650 bin, alageyik 500 
bin, kızıl geyik 400 bin, 
kum ceylanı, Hatay ceyla-
nı 150 bin, boz ayı 90 bin, 
kurt 40 bin, karaca avla-
manın cezası ise 30 bin lira 
olarak listede yerini aldı.

KUŞ TÜRLERİNDE CEZA 
BEDELLERİ

Kuş türlerinde yasak av-
lanma ile yaban hayatında 
ve ekosistemde meydana 
gelen tahribat ve eksilme 
durumunda atmacagiller ve 
doğangiller familyasındaki bütün tür-
ler için belirlenen tazminat bedeli tam 

100 bin lira olarak belirlenirken, Bu-
nun yanında, nesli tükenme tehlikesi 
altında olan kelaynak, çeltikçi, kaşık-

çı ve incetağlı, kervan-
cıl kuğu gibi türlerin 
de her biri için 80 bin, 
tepeli pelikan, mezgel-
dek 70 bin, orman ho-
rozu, dağ horozu, toy, 
yakalı toy 60 bin, ur-
keklik, turnagiller fa-
milyasındaki bütün 
türlerine ise 50 bin 
lira tazminat bedeli 

belirlenmiş durumda.
Sürüngenler arasında da önemli bir 

yer tutan yeşil kaplumbağa, nil kap-
lumbağası ve Fırat kaplumbağası gibi 

türler için 40 bin lira tazminat bedeli 
talep ediliyor. ayrıca, çöl varanı da 35 
bin lira bedelle korunmaya alınan di-
ğer bir tür olarak öne çıkıyor. Bu yük-
sek bedeller, yaban hayatının korun-
ması ve yasa dışı avcılığın önlenmesi 
amacıyla alınan önlemler arasında 
yer alıyor. Bakanlık, bu türlerin yu-
murtalarının yasadışı toplanması du-
rumunda da aynı tazminat bedelle-
rinin uygulanacağını belirtiyor. Bu 
çerçevede, vatandaşların yaban ha-
yatını koruma konusundaki duyarlı-
lıklarının artırılması gerektiği belirtili-
yor.  İHA

AnAdolu pArsını 
AvlAyAn yAndı
Tarım ve Orman Bakanlığı Doğa Koruma ve Milli Parklar Genel Müdürlüğü, yasak avlanma ile 

yaban hayatında ve ekosistemde meydana gelen tahribat ve eksiltme nedeniyle hükmolunacak 
tazminat bedellerini açıkladı. Anadolu parsını avlamanın cezası 30 milyon lira olarak belirlendi

TARihi ve doğal zenginlikleriyle dik-
kat çeken Antalya’nın Kumluca ilçesi, 
şehrin önemli turistik bölgelerinden 
biri olma özelliğini taşıyor. ilçede bu-
lunan 2 bin 331 yaşındaki sedir ambar 
katranı, Türkiye’nin en yaşlı ikinci ağa-
cı olma özelliği ile dikkat çekiyor. Sedir 
ambar katranı, Anadolu’nun binlerce 
yıllık tarihinde önemli bir yere sahip. 
Antalya şehir merkezine yaklaşık 90 
km uzaklıktaki Kumluca ilçesi sınırları 
içinde bulunan Dibek Koruma Alanı, 
başta sedir olmak üzere sahip olduğu 
ağaç varlığı bakımından, yöredeki 
önemli ekosistemlerden biri. Beydağ-
larının Akdeniz’e bakan (güney) genel 
bakışında, Alakır Çayı havzası’ndaki 
Dibek Ormanı, Otlu Seyir Tepe ile Ke-
rimler Kuyusu Tepesi arasındaki telin 
alt kısmında 1830 metre yükseklikte 
yer alıyor.

Dibek Koruma Alanı içerisinde 
bulunan Türkiye’nin en yaşlı sedir 
ağacı Ambar Katranı, doğaseverlerin 
dikkatini çekiyor. Kumluca’nın simge-
lerinden biri haline gelen bu anıt ağaç, 
geçmiş ile günümüz arasında köprü 
kurarak, yöre tarihinin ve kültürünün 
önemli bir parçası olmayı sürdürüyor. 
Yerel halkın ve ziyaretçilerin saygı 
duyduğu bu doğal eser, aynı zamanda 
bölgedeki mistik kültür ve folklorun da 
bir yansıması.  İHA

Türkiye’nin ikinci 
en yaşlı ağacı

Kaçak
avcılara 
büyük ceza

‘CuMhuRiYeT Sevdalıları 
Türk Müziği Korosu’, izleyenleri 
mest etti. Muratpaşa Belediyesi 
Kültür Salonu’nda 1 dakikalık 
saygı duruşu ve istiklal Marşı’nın 
okunmasının ardından başlayan 
konserde, koronun kurucusu ve 
şefi isabel hülya ergül’ün yöne-
timindeki birçok ülkeden kadın 
ve erkek üyelerin yer aldığı koro, 
alkışlar arasında sahnedeki yer-
lerini aldı. Koronun saz heyetini 
Mahmut usta (bağlama), Kaniye 
Güngör (bendir), Lidiya Slaboshp-
ytska (piyano) oluşturdu.

ATA’NIN SEVDİĞİ TÜRKÜLER

Şef isabel hülya ergül’ün 
yönettiği konsere birçok ülkeden 

yerleşik yabancı çocuk, genç ve 
yetişkinler yoğun ilgi gösterdi, 
salonda oturacak koltuk kalma-
dı. Konserde, Mustafa Kemal 
Atatürk’ün sevdiği türkü ve 
şarkılara, oyun havalarına da yer 
verildi. Konserin ilk eseri koronun 
seslendirdiği, sözleri Cevdet Şakir 
Çetinel’e, müziği hüsnü Öncü’ye 
ait olan ‘harbiye Marşı’ oldu. 
Konser, söz ve müziği Dr. erdo-
ğan Okyay’a ait ‘Gezsen Anado-
lu’yu’ adlı eserin yorumlanmasıyla 
devam etti.

YÖRELERDEN ESERLER

Konserde izmir, Afyon, Muğ-
la, Bodrum, Kayseri, erzurum 
yörelerine ait ‘izmir’in Kavak-

ları’, ‘Karahisar Kalesi’, ‘Drama 
Köprüsü’, ‘Adımız Andımızdır’, 
‘Barış Güvercini’, ‘hani benim 
Gençliğim’, ‘Deniz Üstü Köpürür’, 
‘Gemiler Giresun’a’, ‘Bir Şafaktan 
Bir Şafağa’, ‘Gurbet içimde Bir Ok’ 
gibi türküler de seslendirildi.

GENÇLİK MARŞI İLE SONLANDI

Konser, ‘Mustafam’ ile ‘Gençlik 
Marşı’nın hep bir ağızdan büyük 
coşkuyla seslendirilmesiyle sona 
erdi. Şef isabel hülya ergül, des-
tek veren yerli ve yabancı izleyi-
cilere teşekkür etti, tüm dünyaya 
barış gelmesi, savaşların sona 
ermesi, akan kanların, gözyaşla-
rını durması dileğinde bulundu.   
DhA

Anadolu’nun sesi yükseldi
Antalya’da yerleşik Türk ve yabancı müzikseverlerin bir araya gelmesiyle 

oluşturulan ‘Cumhuriyet Sevdalıları Türk Müziği Korosu’, izleyenleri 
Anadolu’nun bağrından kopan türkülerle, şarkılarla neşelendirdi

Antalya osB Ekolojik 
Kreşi’nin temeli atıldı
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